
Rada Miasta Wloclawek

Protokril nr 45/2022

XLV Sesia w dniu I marca 2022

Obrady rozpoczgto I marca 2022 o godz.09: 00, a zakonczono o godz. 14: 54 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wziglo udzial 24 czlonk6w.

Obecni:

l. Jacek Bulawa

2. Piotr Czarnecki

3, lanusz+gbery*s&;

4. Mariola Gawlowska

5. Andrzej Golgbieski

6. Krzysztof Grz4dziel

7. Joanna Hofman-Kupisz

8. Jaroslaw Hupalo

9. Agnieszka Jura - Walczak

10. Piotr Kowal

ll. Krrysztof Kowalski

12. Stanislaw Krzemieniewski

13. Zbigniew Lewandowski

14. Krystian Luczak

15. Jrizef Mazie rski

16. Wanda Muszalik

17. Arkadiusz Piasecki



18. Elibieta Rutkowska

19. Ewa Szczepariska

20. Malgorzata Szymariska

21. Daniel Tobjasz

22. Stanislaw Wawrzonkoski

23. Kata'rzyna Zargbska

24. Janusz Zi6lkowski

25. Piotr Zwolir[ski

Ad. 1

Sprawy organizacyjne.

Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Piotr Kowal otworzyl obrady XLV sesji Rady Miasta

Woclawek, witaj4c Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, Zastgpc6w Prezydenta

Miasta Pana Krzysztofa Kukuckiego, Pani4 Domicelg Kopaczewsk4, Pani4 MonikE Jablotisk4,

Sekretarza Miasta PaniE Wieslawg Konopczyriska, Skarbnika Miasta Pani4 Honoratg

Baranowsk4 a takze zebranych na saii dyrektor6w Wydzial6w Urzqdu Miasta, radnych Rady

Miasta Vlll kadencji oraz pozostale osoby uczestnicz4ce w obradach a takZe wszystkich, kt6rzy
za pomoc4 sieci Intemet obserwuj4 obrady. Przewodnicz4cy powital takze przybytych na

obrady przedstawicieli Wloclawskiej Rady Senior6w.

Ponadto Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, iz sesja transmitowana jest w Biuletynie
Inlbrmacji Publicznej Urzgdu Miasta Wloclawek. Linki do transmisji udostgpniane sq na

stronie internetowej miasta.

Po olicjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczqcy Rady Miasta stwierdzil, ze na stan 25

radnych - na sali obrad aktualnie zgromadzonych i zalogowanych do systemu jest 22 radnych,

a zatem obrady sesyjne w dniu I marca br. s4 prawomocne.

Lista obecnoSci radnych podczas obrad XLV sesji Rady Miasta stanowi zalqcznik do protokolu.

Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w Biurze Rady Miasta oraz w Biuletynie
Informacj i Publicznej UrzEdu Miasta udostqpniony byl do wgl4du protok6l z obrad XLIV sesji

Rady Miasta Woclawek VIII kadencji, kt6ra odbyla sig w dniu 25 stycznia2\22 roku, z kt6rym
radni mogli sig zapoznat i wniesi ewentualne uwagi. Nie zgloszono uwag, poprawek i
uzupelnieri.

Przewodnicz4cy Rady Miasta zakomunikowal, i2 wraz z zawiadomieniem o obradach

dzisiejszej sesji przekazany zostal radnym porz4dek obrad. W zwi4zku z tym otwieraj4c

dyskusjg w tej kwestii zwr6cil sig do radnych z zapytaniem czy wnosz4 zmiany do porz4dku

obrad. Poinfbrmowal takZe, i2 zgodnie z $ 53 Statutu Miasta Woclawek, w zwi4zku
wycofaniem przez Prezydenta Miasta uchwaly zmieniaj4ccj uchwalg w sprawie zasad



wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzqcych w sklad mieszkaniowego zasobu Gminy
Miasto Wloclawek. uprowadzil zmiang polegaj4c4 na wykre6leniu ww. punktu.

Radni nie r.r,nieili zmian do zaproponowanego porz4dku obrad komisji.

Natomiast Przewodniczqcy Rady Miasta zglosil wnioski o rozszerzenie porz4dku obrad.
zawiadamiajqc. 2e przedmiotowe projekty uchwal uzyskaly opinie komisji stalych. zatem zostal
spelniony wym6g $ 55 Statutu Miasta.

b)

c)

Glosowano wniosek w snrawie:

roTszerzenta porz4dku obrad XLV w punkcie nr 2 o projekt uchwaly w sprawie przyjgcia
stanowiska dotycz4cego solidamodci i wsparcia ukrainy oraz miasta purtne.ski.go lr.uii.

Wyniki slosowania

ZA:23,PRZECIW: 0, WSTRZyMUJQ SIQ: 0, BRAK Gtr_OSU: 0. NIEOBECNI: 2

Wrmiki imienne:

ZA (23\

Jacek Bulawa' Piotr czarnecki, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Grzqdzier, .roanna Hofman-
Kupisz, .laroslaw Hupalo, Agnieszka .Iura - walczak, iiot. Ko*ui. Krzysztof Kowarski,
Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew l-ewandowski, Krystian l-wzak, J6zef Mazierski, wanda
Muszalik' Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa szczepanska, Malgorzata szymafiska,
Daniel robjasz, Stanislaw wawrzonkoski. Katarzyna Zargbska. Janusz zi6lkowrki, piot,
Zwoliiski

NTEOBECNT (2)

.Tanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska

wniosek o rozszerzenie porz4dku obrad XLV w punkcie nr 2 o projekt uchwaly w
sprawie przyjgcia stanowiska dotycz4cego solidarnodci i wsparcia Ukainy oraz miasta
partnerskiego Izmail.

wniosek o rozszerzenie porz4dku obrad XLV ses.ji w punkcie nr l3 o projekt uchwaly
w sprawie okreslenia zasad udzielania pomocy w ramach programu Ministerstwa
Rodziny i Polityki Spolecznej pn." Opieka wyrchnieniowi', - edycia 2022
linansowanego ze Srodk6w Funduszu SolidamoSciowego.

wniosek o rozszerzenie porzEdku obrad XLV sesji w punkcie nr l5 o projekt uchwalyw sprawie podzialu Srodk6w paristwowego Funduszu Rehabilitacji Os6b
Niepelnosprawnych przyznanych Gminie Miasto wloclawek na realizacie w 2022 roku
zad,an na rz,eez os6b niepelnosprawnych.

wniosek o rozszerzenie porz4dku obrad XLV sesji w punkcie nr 3l o projekt uchwaly
zmicniai4cej uchwalg w sprawie ustalenia sklad6w osoborvl'ch stalych [omisji Rady
Miasta Wloclawek.

a)

d)



Po zakofrczeniu procedury glosowania PrzewodniczEcy Rady Miasta poinlbrmowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacic przeprowadzonego glosowania
przedmiotowy wniosek uzyskal akceptacjg Rady Miasta.

Glosowano wniosek w sprawie:

rozszerzenia porz4dku obrad XLV sesji w punkcie nr 12 o projekt uchwaly w sprawie

okreSlenia zasad udzielania pomocy w ramach Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki
Spolecznej pn." Opieka wytchnieniowa" - edycja 2022 iinansowanego ze 6rodk6w Funduszu

Solidamodciowego..

Wvniki slosowania

ZA:23,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJI SIf: 0, BRAK Gtr.OSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (23\

Jacek Bulawa, Piotr Czamecki, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Grz1dziel, Joanna Hofman-

Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,
Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, J6zef Mazierski, Wanda

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepanska, Malgorzata Szymanska,

Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, KatNzyna Zargbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr
Zwolinski

NTEOBECNT (2)

Janusz Dgbczynski, Mariola Gawlowska

Po zakohczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta pointbrmowal o wynikach
glosowania, stwierdzajqc ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowanta

przedmiotowy wniosek uzyskal akceptacjg Rady Miasta.

Glosowano wniosek w sprawie:

rozszerzenia porzqdku obrad XLV sesji w punkcie nr l5 o projekt uchwaly w sprawie podzialu

Srodk6w Paristwowego Funduszu Rehabilitacji Os6b Niepelnosprawnych przyznanych Gminie

Miasto Wloclawek na realizacjg w 2022 roku zadaf na rzecz os6b niepelnosprawnych..

Wvniki glosowania

ZA:23,PR7,ECIW: 0, WSTRZYMUJ! SIQ: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA (23)

Jacek Bulawa, Piotr Czamecki, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Crz4dziel Joanna Hoiman-

Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,



Stanislaw Krzemieniewski. Zbigniew Lewandowski, Krystian I-uczak, .l6zef Mazierski, wanda
Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepaiska, Malgorzata Szymariska,
Daniel robjasz, Stanislaw wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska. Janusz Zi6lkowski, piotr
Zwoliriski

NIEOBECNI (2)

.Ianusz Dgbczyrlski, Mariola Gawlowska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzai4c ponadto, ze w rezultacie przeprowadzonego glosowania
przedmiotowy wniosek uzyskal akceptacjg Rady Miasta. przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Glosowano wniosek w sprawie:

rozszerzenia porz4dku obrad XLV sesji w pkt. nr 29 o projekt uchwaly zmieniai4cej uchwalg
w sprawie ustalenia skladtiw osobowych stalych komis.ji Rady Miasta Wloclawel.. 

-

Wvniki glosowania

ZA:23,PRZECIW:0, WSTRZYMUJ! SIQ:0, BRAK GLOSU: 0. NIEOBECNI:2

Wvniki imienne:

ZA (23\

.lacek Bulawa, Piotr czamecki, Andrzej Golgbieski. Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-
Kupisz, Jaroslaw Hupalo. Agnieszka Jura - warczak, piotr Kor.r'al. Krzysztof Kowalski,
Stanislaw Krzemieniervski, Zbigniew Lewandowski, Krystian tr,uczak..16zef Mazierski, wanda
Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska. Malgorzata Szymafska,
Daniel fobiasz, stanislaw wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska. Janusi zi6lkowrki, piot.
Zwolifiski

NTEOBECNT (2)

Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska

Po zakonczeniu procedury glosowania przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania. stwierdzai4c ponadto, ze w rezuitacie przeprowadzonego gloso*anra
przedmiotowy wniosek uzyskal akceptacjg Rady Miasta. 

- 
przez Ra-dE 

-Miasta 
w

zaproponowanym hrzmieni u.

Ad.2
Uchwala w sprawie przy.igcia stanowiska dotyczqcego solidarnoSci iwsparcia Ukrainy
oraz miasta partnerskiego lzmail.

wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonal przewo dnicz4cy Rady Miasta piotr
Kowal, proponuj4c, aby w drodze uchwaly podjgte zostalo stanowisko naitgpuj4cej treSci:



Radni oraz Prezydent Miasta Wloclawek wyrazaj4 swoje glgbokie zaniepokojenie w zwiqzku
z eskalacj4 konfliktu i inwazjq zbrojn4 Federacji Rosyjskiej na Ukraing. W tym trudnym czasie
wyraza:ray solidamoSi z narodem ukraiiskim, a zwlaszcza z mieszkafcami lzmaila - naszego

miasta partnerskiego. JesteSmy dumni z naszej wieloletniej przyjaLni. Wiele os6b
pochodz4cych z Ukrainy zyjc w3r6d spoiecznoSci wloclawskiej, ma tu przyjaci6l, koleg6w t

sEsiad6w. Wsp6lpraca pomigdzy naszymi miastami nawiqzana w 2003 roku to kilkana3cie lat
wymiany doSwiadczeh w r62nych dziedzinach 2ycia obu miast, to obustronne kontakty
kulturalne, naukowe, sporlowe, a takZe wsp6lpraca ekonomiczna. Mamy nadziejq ,2e zv"rycigLy

rozs4dek i odpowiedzialno6i a stronom uda sig wypracowai pokojowe, dyplomatyczne
rozwiqzanie konfliktu. W tym j akze niespokojnym czasie pragniemy zapewnii Mieszkafc6w
lzmaila o gotowosci wsparcia z naszej strony, jednoczeSnie wyrazamy nadziejg, 2e przyszloit
przyniesie pok6j i wolnoSi Ukainie, gdyZ samostanowienie narodu naleZy do podstawowych

warto6ci cywilizacji europejskiej. Apelujemy do wszystkich o wzmoZenie wszelkich starah dla
ochrony ludnodci cywilnej oraz zatrzymania dzialari wojennych Rosji i nieustawanie w d4zeniu

do zapewnienia pokoju na kontynencie europejskim. Jednoczeinie z calq moc4 potqpiamy

dzialania Federacji Rosyjskiej, kt6rych celem jest zamach na suwerennoSi Ukrainy.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisii stalei Rady Miasta

Uchwalg w sprawie przyjgcia stanowiska dotycz4cego solidamoici i wsparcia Ukrainy oraz

miasta partnerskiego lzmail rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Porzqdku

Prawnego i Publicznego. Opinig w tej sprawie przedstawii Przewodnicz4cy Komisji radny

Arkadiusz Piasecki.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny Pan Stanisiaw Wawrzonkoski
- radny Pan Krzysztof Grzqdziel
- radna Pani Wanda Muszalik
- radna Pani Elzbieta Rutkowska
- radny Pan Krzysztof Kowalski

wobec wyczerpania zgloszefi do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie przyjgcia stanowiska dotycz4cego solidarnoici i wsparcia Ukrainy oraz

miasta partnerskiego lzmail.

Wyniki slosowania

ZA:22,PRZECIW: O, WSTRZYMUJQ SIQ: O, BRAK GLOSU: I, NIEOBECNI: 2



Wyniki imienne:

ZA (22\

Jacek Bulawa, Piotr czarnecki, Andrzej Golgbieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslavv Hupalo,
Agnieszka Jura - walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski. Stanislaw Krzemieniewski,
Zbigniew l,ewandowski. Krystian l-uczak, J6zef Mazierski, wanda Muszalik, Arkadiusz
Piasecki. Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szvmafiska, Daniel robjasz.
Stanisla*' wawrzonkoski. Katarzyna Zargbska, .Tanusz Zi6lkowski, piotr Zwolifrski

BRAK GT.OSU (l)

Ktzysztof Grz4dziel

NIEOI]ECNI (2)

.Ianusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska

Po zakoriczeniu procedury glosowania przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowai o wynikach
glosowania, stwierdzai4c ponadto, ze w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.3
Informacja Prezydenta Miasta z dzialalnoSci miasta w okresie migdzysesyjnym.

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawil Radzie Miasta intbrmacjg z dzialalnoSci
m-iasta w okresie migdzysesyjnym od dnia 25 stycznia 2022r., czyli od ostatniej sesji Rady
Miasta do dnia obrad sesvjnych w dniu dzisiejszym, kt6ra przedstawia sig nastgpujaco:

w zwi4zku z sytuaciq na Ukrainie, na bie2qco zwolywane s4 posiedzenia Miejskiego Zespolu
zarz4dzania Kryzysou'ego. Realizu.femy zabezpieczenie logisiyczne w postaci tym-czasowych
miejsc pobytu uchodzc6w z Ukrainy. Ustalone s q takze zasidy iachou.ania sig i przekazywania
danych w razie pojawienia sig informacji powodui4cych niepok6j. przeprowadzono ,or.o*y
z przedstawicielami Domu Polskiego na Ukrainie w naszym partnerskim miedcie Izmail, z
kIorym utrzymywany bgdzie bie2qcy kontakt. Zapewniono o l,sparciu i solidamoSci. We
wloclawku pojawilo sig wiele oddolnych inicjaty"w, zwi4zanych z pomoc4 uchod2com z
ukrainy. Zostaly one zebrane i uporz4dkowane' na dedykowanej stronie facebookowej:
Wloclawek dla Ukrainy. Pod tym adresem znajdujq sig informacje o akcjach pomocowych:
dowiecie sig.gdzie. kiedv i w.iakich godzinaih mozna przekaz!.u.ai daiy dla uchodzcow.
wczoraj na placu wolno(ci odbylo sig spotkanie .,wloclawek - solidami z ULraina,'. Sootkanre
ma na celu wyraZenie solidarnoici z ukrainq i sprzeciw wobec rosyjskiej agres.ii. Dzis
obch.odzimy Narodowy Dzien pamigci ,,zornierzl wykrgtych". o goaz.-t z.ob pizy'pomniku
Armii Krajowej rv Parku l-okietka odbgdzie sig okoliczno:iciowa uroczystod6. oi't lu,"goolo.wja1je no\4ry system odbierania odpad<iw wielkogabaryto-wych. Z posesyr
wielolokalowych - s4 odbierane dwa razy w miesiqcu, z domk6'w jednorodzinnych - rM w
miesi4cu. Przyznane zostaly stypendia najrepszym sportowcom z wloclawka. Dwudzrestu
prgcru sponowcow olrzvma w 2022 roku comiesigczne stypendia, a r4czna kwota wsparcia
wynosr prawie 300 000 zl. wsr6d wyr6znionych znale2li sig m.in. wioslarz Fabian Barariski,judoczka Angelika szlmariska. pigriciarz .rakub Straszewski czy lekkoatleci Klaudia



Kazimierska i Sebastian Urbaniak. Wszystkich l4czy wysoki poziom sportowy potwierdzony
medalami Mistrzostw Polski, Europy i dwiata, a nawet udzialem w lgrzyskach Olimpijskich.
W ramach dotacji przyznanych z budZetu miasta, 36 klub6w sportowych szkol4cych dzieci i
mlodziez otrzyma l4cznie milion zlotych. Srodki zostanq wykorzystane m.in. na stroje, sprzgt,

wyjazdy na zgrupowania, obozy irp. Ponadto,26 podmiot6w otrzyma sto dziewigidziesi4t dwa
i p6l tysiqca zlotych na organizacjg imprez i zawod6w sportourych. Przekazano. w ramach

umowy dotacyjnej dla Klubu Koszyk6wki Wloclawek S.A. 600 tys. zlotych na realizacjq
zadania publicznego w zakresie rozwoju sportu na terenie Gminy Miasto Wloclawek w roku
2022. Zlo2one zostaly wnioski o dofinansowanie z Rzqdowego Funduszu Polski Lad - Program

lnwestycji Strategicznych dla nastgpujqcych zadan inwestycyjnych: ,.Budowa ulicy l4czqcej

ul. Kruszyfrsk4 z ul. Kalisk4, wraz z infiastruktur4 towarzysz4c4 we Wloclawku",
przewidywana wartodi inwestycji blisko 9,5 mln zl, kwota wnioskowanych Srodk6w 5 mln z].

,,Przebudowa drogi Lipnowskiej we Wloclawku", przewidywana wartoS6 inwestycji 18 mln zl,

kwota wnioskowanych Srodk6w 17 milion6w 100 tysigcy zl., ,,Budowa ul. Bulwary do ul.

Barskiej we Wloclawku", przewidywana warto66 inwestycji 15 mln 21, kwota wnioskowanych

Srodk6w 14 milion6w 250 tys. 21. 26 stycznia zawarto umowy w ramach zam6wienia

publicznego: ,,Poprawa infrastruktury ksztaicenia zawodowego we Wloclawku" poprzez

utworzenie nowych i adaptacjg istniej4cych pomieszczen na pracownie zawodowe z

udogodnieniami dla os6b niepelnosprawnych". Zadanie 1 dotyczy' Zespolu Szk6l

Elektrycznych. Umowa zawarta z firm4 Zaklad Remontowo budowlany - Jan Biaszczyk z

siedzib4 we Wloclawku, wartosd umowy to ponad 225 tys. zlotych. Zadanie 2 - Zesp6l Szk6l

Ekonomicznych. Tutaj wykonawc4 r6wnie2 jest Zaklad Remontowo budowlany - Jan

Blaszczyk, wartosi umowy to ok. 50 tys. zlotych. I ostatnie, Zadanie 3 - Zespril Szk6l

Technicznych i to tak2e jest umowa z:dwafia z Zakladem Remontowo budowlanym - .lan

Blaszczyk, wartosi umowy opiewa na prawie 340 tys. zlotych. Termin realizacji wszystkich

zadafr wynosi 60 dni od dnia zawarcia umowy. Podpisano umowq dotyczEc4 ,,Projektu, 52",

kt6ry realizowany jest w ramach wojew6dzkiego RPO. Gl6wnym celem jest wzrost aktywizacj i

spolecznej mieszkafic6w Wloclawka. Udzial w projekcie we2mie 140 os6b. Calkowita warto{6

projektu to ponad 326 tysigcy zl, kwota doilnansowanie projektu z UE wynosi prawie 310

tysigcy zl. Wsp6lnie z Miejskim Osrodkiem Pomocy Rodzinie we Wloclawku zloZono wniosek

o doflnansowanie program6w: ,,Asystent osobisty osoby niepelnosprawnej" oraz ,,Opieka
wytchnieniowa" edycja 2022. W programie ,,Asystent osobisty osoby niepelnosprawnej"

we2mie udzial 155 os6b. Celem programu jest wprowadzenie uslugi asystenta, jako formy

og6lnodostgpnego wsparcia dla dzieci do 16 roku izycia oraz doroslych z orzeczeniem o

niepelnospra*noSci. Z programu ,,Opieka wytchnieniowa" skorzysta l4cznie 65 os6b'

Kawiarnig obywatelsk4 "Sr6dmiescie cat-e" przy ul. 3 Maja 9 ponownie poprowadzi Fundacja

,,I-adowarka" - operator wybrany w trybie ot\.vartego konkursu of'ert. Od dziS, d. od I marca do

3l grudnia, kawiamia bEdzie czynna od poniedzialku do piqtku w godz 12: 00-18: 00 i w
soboty w godz. l0: 00-14: 00. Od dnia 25 stycznia do 23 lutego wplynglo 268 zg)oszei na

udzielanie porad w ramach programu Nieodpiatne Porady Prawne. Aktualnie udzielanie porad

odbywa sig w trybie hybrydowym. Od 1 marca prowadzone s4 dy2ury specjalistyczne' W

ramach tych dy2ur6w w poniedzialki (przy ul. Mechanik6w l) oraz we wtorki (przy ul. Zabiej

12A), udzielane sq porady z zakresu prawa rodzinnego. R6wnie2 we wtorki (przy ul. Diugiej

28) - porady z prawa spadkowego. Mieszkaicy Wlociawka, w ankiecie wybrali kolorystykE

nouych, elektrycznych autobus6w Miejskiego Przedsigbiorstwa Komunikacyjnego'

Zdecydowan4 wigkszoSci4 - 78 procent oddanych glos6w - wygrala propozycja autobusow w

kolorze 26ltym. Pierwsze autobusy elektryczne pojawi4 sig na ulicach Wloclawka jeszcze w

tvm roku.



_Po_ 
zakoriczonym wystapieniu Prezydenta Miasta. przewodniczqcy Rady Miasta otworzyl

dyskusjg nad przedstawionq intbrmacj4 zwracalqc jednoczerinie uwagg, aby pytania nre
odbiegaly od zagadnieri przedstawionych przez pana prezydenta i dotyczyly przedstawionej
informacj i z dzialalnodci w okresie migdzysesyjnym.

W dyskusii wzieli udzial:

- radna Pani Ewa Szczepanska
- radny Pan .lozef Mazierski
- radny Pan Piotr Kowal Przewodnicz4cy Rady Miasta
- radny Pan Krzysztof Kowalski
- radna Pani Agnieszka .lura - Walczak
- Zastgpca Prezydenta Miasta pani Domicela Kopaczewska
- ZasrEpca Prezydenta Miasta pan Krzysztof Kukucki
- radny Pan Krystian l_uczak
- Zastgpca Prezydenta Miasta Pani Domicela Kopaczewska

Ad.4
Uchwala zmieniai4ca uchwarg w sprawie uchwarenia budietu miasta wrocraw ek na 2022
rok.

Ad.5
uchwala zmieniaiqca uchwarg w sprawie uchwarenia wieroretniej prognozy Finansowej
na lata 2022-2038.

wprowadzenia do Uchualy zmienia.iqcej uchwalg w sprawie uchwarenia budzetu miasta
wloclawek na 2022 rok oraz Uch-waly zmieniajqce uchwalg w sprawie uchwalenia wieloletniej
Prognozy Finansou'ej na lata 2022-203 8 dokonala Skarbnik Miasta Honorata Baranowska.
omawiai4c l4cznie zmiany wprowadzone w obydwu pro.iektach uchwar zar6wno po stronle
wydatk6w jak i dochod6w w r62nych dzialach budzeiu oraz w wieroletniej ^p.ogno",.
Finansowej na lata 2022-203 8. Zmiany zaproponowane w poszczegolnych dzialach
wprowadzono m.in. w oparciu o wnioski zrozone przez poszczeg6lne wyazi-ary lat r6wniez w
wyniku przesunigcia srodk6w.wynikaiqcych z zaisinialych potrzeb. w wpF ureilnione zostaly
dochody oraz wydatki oraz zaktualizowany zostal .rykaz pizedsig*zi9i wieloretnich.

Nastgpnie przedstawione zostaly opinie komisji rozpatruj4cej wu.. zagadnienia.

Opinie Komisji sralei Radv Miasra

UchwalE zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie uchwalenia budzetu miasta wloclawek na 2022 rok
fozparrzyta oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budzetu. Rozwoju i promocji Miasta.
opinig w tej sprawie przedstawila przewodnicz4ca komis.ii radna Katarzyna Zargbska.

Talye u1!y-al9 zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy Finansowe,
na lata 2012 -2038 rozpatrzyla oraz 

.pozy.tywnie zaopiniowala Komisja Budzetu, Rozwolu i
l::f:l Miasta. opinig w tej sprawie przedstawila irzewodnicz4ca Komisji radna Katarzyna
Z-argDsKa.

Po przedstawieniu opinii Konrisji przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal. ze otwrera
dyskusjg nad ww. zagadnieniami.



W dyskusii wzieli udzial:

- radny Pan J6zef Mazierski
- ZasrgpcaPrezydenta Miasta Pan Krzysztof Kukucki

Wobec wyczerpania zgloszei do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekty uchwai.

Glosowano w slrrawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia budZetu miasta Woclawek na 2022 rok.

Wvniki slosowania

ZA: 15,PRZECIW: 2, WSTRZYMUJQ SIQ: 4, BRAK Gtr-OSU: 3, NIEOBECNI: I

Wyniki imienne:

ZA (15\

Jacek Butawa, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Piotr Kowal, Krystian tr-uczak,

Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepairska, Malgorzata

Szymafrska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz

Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

PRZECIW (2)

Andrzej Golgbieski, J6zef Mazierski

WSTRZYMUJq SIE (4)

Mariola Gawlowska, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski

BRAK GLOSU (3)

Piotr Czamecki, Krzysztof Grz4dziel, Agnieszka Jura - Walczak

NIEOBECNI (I)

Janusz Dgbczynski

Po zakoficzeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinfbrmowai o wynikach

glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu

Glosowano w srrrawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia Wielolctniej Prognozy Iiinansowej na

lata2022- 2038.
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Wvniki glosowania

ZA: 14. PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIE: 6. BRAK GLOSU: 4. NIEOBECNI: I

Wvniki imicnne:

zA (14)

Jacek Bulawa, .loanna Hofman-Kupisz, piotr Kowal, Krystian Luczak, wanda Muszalik,
Arkadiusz Piasecki. Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepanska. Malgorzata Szymariska, Daniel
Tobjasz. Stanislaw wawrzonkoski, Katarzyna zargbska, .lanusz Zi6lkowski. piotr zwolifiski

WSTMYMUJE SrE (6)

Mariola Gawiowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Kowalski. Stanislaw Krzemieniewski,
Zbigniew Lewandowski. .Ttrzef Mazierski

BRAK GI-OSU (4')

Piotr Czamecki, Krzysztof Grzqdziel, .laroslaw Hupato, Agnieszka Jura _ Walczak

NIEOBECNI (I)

.lanusz Dgbczyriski

Po zakofczeniu procedury glosowania przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania' stwierdzaiqc ponadto, 2e w rezurtacie przepior"adzonego grosowania uchwala
zostaia podigta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.6
Uchwala w sprawie mieiscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta
wloclawek dla obszaru poloionego w rejonie ulicy plockiej i alei t<s. J. pJpieluszki,
pomigdry kanalem A, rzekq Wisl4, ulicq plockq i Alej4 Kazimierza Wielkiego.

wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwary
dokonala Pani .lolanta Stariczak-Brom irska Dyrektor wydzialu tJrbanistyki i'Aichitektury.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww.. zagadnienia.

Opinia Komisii stalei Rady Miasta

Uchwalg w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta wloclawek
dla obszaru polozonego w rejonie uricy prockie.r i Arei ks. i. popieruszkl, pomigdzy kanalemA, rzek4 wisl4, ulic4 Plockq i Arejq Kazimierza wierkiego rozpatrzyra oraz pozytywnie
zaopiniowala Komisja Bud2etu. Rozwoju i promocji Miasta. opinig wtej sprawie poeisiu*ila
Przewodnicz4ca Komis.li radna KatanynaZargbska.

Po przedstawieniu opinii Komisji, przewodnicz4cy Rady Miasta poinlbrmowal, ze otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnienienr.
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Wobec braku zgloszei do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wloclawek

dla obszaru poio2onego w rejonie ulicy Plockiej iAlei ks. J. Popieluszki, pomigdzy kanalem

A, rzek4 Wislq, ulic4 Plock4 iAlej4 Kazimierza Wielkiego..

Wvniki slosowania

ZA:22,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIQ: 0, BRAK GLOSU:2, NIEOBECNI: I

Wyniki imierne:

zA(22)

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw

Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian tr-uczak, J6zef Mazierski, Wanda Nluszalik,

Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepafska, Malgorzata Szymaiska, Daniel

Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska. Janusz Zi6lkowski. Piotr Zwolinski

BRAK GLOSU (2)

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grz4dziel

NIEOBECNI (I)

Janusz Dgbczyfiski

po zakoirczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta pointbrmowal o wynikach

glosowania, stwierdzajqc ponadto, Ze w rezultacie przeprowadzonego glosowania uohwala

zostaia podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.7
il-.n*"lu w sprawie przyjgcia sprawozdania z realizacji rv latach 2020-2021 "Gminnego
Programu Opieki nad Zabytkami Miasta Wloclawek na lata 2020'2023" '

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly

dolonala Pani Jolanta Stanczak-Bromirska Dyrektor wydzialu urbanistyki i Architektury.

NastEpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujAcej ww. zagadnienia'

Opinia Komisji stalei RadY Miasta

Uchwalg w sprawie przyjgcia sprawozdania z realizacjt w latach 2020-2021 "Gmimego
Programu opieki nad Zabytkami Miasta wloclawek na lata 2020-2023" roz.p,llrzyla oraz

poryty*nie zaopiniowala Komisja Rewitalizacji Opinig w tej sprawie przedstawila

Przewodnicz4ca Komisj i radna Agnieszka Jura-Walczak.
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Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodnicz4cy Rady Miasta poinfbrmowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanie i.'"rv. projekt uchwaly.

Glosowano w snrawie:

Uchwaly w sprawie przyigcia sprawozdania z reartzacji w latach 2020-2021 "Gminnego
Programu Opieki nad Zabytkami Miasta Wloclawek nalata2020-2023,..

Wyniki glosowania

ZA:2l,PR7.F.CIW: 0, WSTRZYMUJQ SI!: 0, BRAK GLOSU: 3. NIEOBECNI: I

Wyniki imienne:

ZA (21\

.lacek Bulawa' Mariola Gawlowska, Andrzel Golgbieski..roanna Holirran-Kupisz, Agnieszka

.lura - walczak. Piotr Kowar, Krzysztof Kowalski. Stanislaw Krzemieniewski. ziigniew
Lewandowski, Krystian Luczak, .lozef Mazierski, wanda Muszalik, Arkadiusz piaiecki,
Elzbieta Rutkowska. Eua Szczeparisk a, Margorzata szymaiska, Danier robjasz. Stanislaw
Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, .lanusz Zi6lkowski, piotr Zwolinski

BRAK GLOSU (3)

Piotr Czamecki, Krzysztof Grz4dziel, Jaroslaw Hupalo

NTEOBECNT (l)

.lanusz Dgbczyriski

Po zakonczeniu procedury glosowania przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania. stwierdzaiqc ponadto. ze w rezurtacie p...pio*udron.go grosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.8
Uchwala w sprawie ustalenia terminu Dni Wloclawka w 2022 roku.

wprowadzenia do przedmiotowego projeklu uchwaly dokonala pani Areksandra Kurinska
Kierownik Referatu Kultury i promocji.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatru.jqcej wlr,. zagadnienie.

Opinia Komisiistalei Radv Miasta

Uchwalg w sprawie ustarenia terminu Dni wloclawkaw 2022roku rozpatrzyra oraz pozytywnie
zaopiniowaia Komisja Kultury i sportu. opinig przedstawil przeu'odnici4cy rcomigi raony
.Ianusz Zi6lkowski.

l3



Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeit do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy
glosowanie ww. projekt uchwaly.

poinfbrmowal, ze otwiera

Rady Miasta poddal pod

Glosowano w snrawie:

Uchwaiy w sprawie ustalenia terminu Dni Wloclawka w 2022 roku.

Wvniki slosowania

ZA:22,PkZEClW: 0, WSTRZYMUJQ SIQ:0, BRAK GLOSU:2. NIEOBECNI: I

Wyniki imienne:

zA (22)

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Joanna Hotman-Kupisz, Jaroslaw

Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik,

Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata szymafiska, Daniel

Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katauyna Zatqbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GLOSU (2)

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grz4dziel

NIEOBECNI (I)

Janusz Dgbczyirski

Po zakoi.rczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinlbrmowal o wynikach

glosowania, stwierdzaj4c ponadto, Ze w rezultacie przeprowadzonego giosowania uchwala

zostala podjgta przez RadE Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.9
iI-lr*"1" ," sprawie ustanowienia na terenie Gminy Miasto Wloclawek roku 2022 Rokiem

Prol'esora Wladyslawa Bartoszewskiego.

obszernego wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonala Pani Domicela

Kopaczewska Zastgpca Prezydenta Miasta, kt6ra przybli2yla Zyciorys, dokonania, zaslugi oraz

patriotyczn4 postawQ wybitnego Polaka, jakim byl profesor wladyslaw Bartoszewski w setn4

rocznica urodzin.

NastQpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie'
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Oninia Komisii stalei Radv Miasta

Uchwalg w sprawie ustanowienia na terenie Gminy Miasto wtoclawek roku 2022 Rokrem
Profesora wladyslawa Bartoszewskiego rczp trzyla oraz pozytyu,nie zaopiniowala Komisja
Kultury i Sportu. opinig przedstawil Przewodnicz4cy Komisji radny Janusi Ziirlkorvski.

Po 
_przedstawieniu opinii Komisji Przewo dnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny Pan Stanislaw Wawrzonkoski
- Sekretarz Miasta Pani Wieslawa Kononczv6ska
- Zastqpca Prezydenta Pani Domicela Kopaczewska

wobec rT yczerpa'ia zgloszef do udzialu w dyskusji przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
gtosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w snrawie:

uchwaly w sprawie ustanowienia na terenie Gminy Miasto wlociawek roku 2022 Rokiem
Profesora Wladyslawa Bartoszewskiego

Wvniki glosowania

ZA: I6,PRZECIW:0, WSTRZyMUJI SIQ:6, BRAK GLOSU: 2, NIEOBECNI: 1

Wvniki imienne:

zA (16)

Jacek Bulawa' Joa'na Hofman-Kupisz, .rarosiaw Hupalo, Agnieszka .Tura - walczak. piotr
Kowal, Krystian Luczak. wanda Muszalik. Arkadiusz piaseiki. Elzbieta Rutkowska, Ewa
Szczefafrska, Malgorzata Szymariska, Danior robjasz, Stanislaw wawrzonkoski, Katarzyna
Zargbska,.lanusz Zi6lkowski, piotr Zwolifiski

WSTRZYMU.TE srE (6)

Mariola Gawlowska, Andrze.l Golgbieski, Krzysztof Kowalski. Stanislaw Krzemieniewski.
Zbigniew Lewando*ski. J6zef Mazierski

BRAK GLOSU (2)

Piotr Czamecki, Krzyszlof Grz4dziel

NIEOBECNT (l)

Janusz Dgbczyriski
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Po zakoficzeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. l0
Uchwala w sprawie przyjgcia programu oslonowego w zakresie wsparcia dzizlaft n rzecz

seniortiw niesamodzielnych ze wzglgdu na wiek oraz stan zdrowia na rok 2022 
'

pn,: ,,Korpus Wsparcia Senior6w".

Wprowadzenia do procedowanego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly

dokonai Pan Piotr Grudzinski Dyrektor Miejskiego OSrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisii stalej Radv Miasta

Uchwalg w sprawie przyjgcia programu oslonowego w zakesie wsparcia dzialaf na rzecz

senior6w niesamodzielnych ze wzglgdu na wiek oraz stan zdrowia na rok 2022, pn.: ,,Korpus

Wsparcia Senior6w" rozpalrzy-la oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia, Rodziny i

Opieki Spolecznej. Opinig przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna Ewa Szczepairska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

wobec braku zgloszefi do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwalY.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly w sprawie przyjgcia programu oslonowego w zakresie wsparcia dziala{ na tzecz

seniorow niesamodzielnych ze wzglgdu na wiek oraz stan zdrowia na rok 2022. pn.: ,'Korpus

Wsparcia Senio16w".

Wvniki slosowania

ZA:20,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIQ: 0, BRAK GLOSU: 4, NIEOIIECNI: I

Wvniki imienne:

ZA (20\

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej GolEbieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosla*'

Hupalo, Agnieszka Jura - walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski. stanislaw

Krzemieniewski, Krystian Luczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki,

Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymanska, Daniel Tobjasz, Stanislaw

Wawrzonkoski, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GLOSU (4)

Piotr Czamecki, Krzysztof Grz4dziel, Zbigniew Lewandowski, Katarzyna Zargbska
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NTEOBECNT (l)

.lanusz Dgbczyriski

Po zakonczeniu procedury glosowania przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal o *1.nikach
glosowania, stwierdzal4c ponadto, 2c w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. lt
Uchwala w sprawie wyraienia zgody na realizacjg przez Gming Miasto Wloclawek
Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Spolecznei pn.: ,,Asyitcnt osobisty osoby
niepelnosprawnej" - edycja 2022 finansowanego ze Srodk6w Funduszu
Solida rno6ciowego.

Zagadnienie bgd4ce przedmiotem przedlo2onego pod obrady projektu uchwaly zostaro
om6wione przez Pana Piotra Grudziriskiego Dyrektora Miejskiego bsiodka pomocy Rodzinie
wc Wloclawku.

Nastgpnie przedstawiona zostaia opinia komisj i rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Oninia Komisii sralei Radv Miasra

I-l-chwalg w sprawie uyrazenia zgody na rearizacjg przez Gming Miasto wlociawek programu
Ministerstwa-Rodziny i Polityki Spolecznej pn.: ,,Asystent osobisty osoby niepelnosp.ul*n"1,'
- edycja.2022 tlnansowanego ze srodk6w Funduszu Solidarnosciowe"go ,i.pat)ylu or,.
pozltylvnie zaopiniowala Komisja Zdrowia, Rodziny i opieki spolecznei.bpinii przedsta*ita
Przewodnicz4ca Komisji radna Ewa Szczepafiska.

Po przedstawieniu opinii Komisji przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwera
dyskusjg nad ww. zagadnienienr.

wobec braku zgloszeri do udziaru w dyskusji przcwodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie wr.l'. projekl uchwary.

Glosowano w snrawie:

JJ-ghivalv 
w sprawie wyrazenia zgody na rearizacig przez Gming Miasto wlocrawek programu

Ministerc^tw-a-R_odziny i porityki Spolecznej pn.:-.,Asystent o.oLirty osoby niepelnosprJ*n"1'.
- edyc.ja 2022 finansorvanego ze rirodk6w Funduszu SolidamoScioweso.

Wyniki qlosowania

ZA:2l,PRZECIW:0, WSTRZyMUJQ SI!: 0, BRAK GI_OSU: 3. NIEOBECNI: I

Wvniki irniennc:

ZA (21\

'lacek Bulawa' Mariola Gawlowska, Andrze.i Golgbieski, .roanna Hofman-Kupisz, Jaroslawllupalo, Agnieszka .lura - warczak" piotr Kowar, Krzysz.tof Kowalski. Stanislaw
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Krzemieniewski, Krystian Luczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki,

Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw

Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoli6ski

BRAK GLOSU (3)

Piotr Czamecki, Krzysztof Crz4dziel, Zbigniew Lewandowski

NIEOBECNI (I)

Janusz Dgbczynski

Po zakoriczeniu procedury giosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinlbrmowal o wynikacli

glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 12

u"tr*"t" w sprawie wyra2enia zgody na realizacjg przez Gming Miasto wloclawek
programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Spolecznej pn.: ,,opieka wytchnieniowa" -
edycja 2022 finansowanego ze Srodk6w Funduszu Solidarno6ciowego'

Ad. 13

u.t r*t" w sprawie okreslenia zasad udzielania pomocy w ramach Programu

Ministerstwa Rodziny i Polityki Spolecznej pn. " opieka wytchnieniowa" - edycja 2022

linansowanego ze Srodk6w Funduszu Solidarno5ciowego'

Ze wzglgdu na wsp6ln4 tematykg l4cznego om6wienia zagadnieh zawartych w przedloZonych

projekiach uchwal dokonal Pan Piotr Grudzinski Dyrektor Miejskiego osrodka Pomocy

Rodzinie we Wloclawku.

Nastgpnie przedstawione zostaly opinie komisji rozpatruj4cej ww zagadnienie'

Opinie Komisii stalei Radv Miasta

Uchwalg w sprawie wyrazenia zgody na realizacjg przez Gming Miasto wloclawek Programu

Ministeistwa Rodziny i polityki Spolecznej pn.: ,,Opieka wytchnieniowa" - edycja 2022

linansowanego ze Srodk6w Funduszu Solidamosciowego rozpatrzyla oraz pozytywnie

zaopiniowali Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej. Opinig przedstawila

Przewodnicz4ca Komisji radna Ewa Szczepafrska.

Uchwalg w sprawie okeSlenia zasad udzielania pomocy w ramach Programu Ministerstwa

Rodziny i Poiityki Spolecznej pn. " opieka wytchnieniowa" - edycja 2022 finansowanego ze

Srodk6w Funduszu Solidarnosciowe go rozpattzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja

zdrowia, Rodziny i opieki Spoiecznej. opinig przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna

Ewa Szczepai.rska.

po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinlbrmowal,2e otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniami.
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wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Radv Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekty uchwal.

Glosowano w sorawie:

Uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na realizacjg przez Gming Miasto wlociawek programu
Ministerstwa Rodziny i Poliryki Spoleczne.i pn.: .,opieka wytchnieniowa" - edycja 2022
finansowanego ze Srodk6w I:unduszu SolidarnoScioweso.

Wvniki glosowania

ZA:19,PRZECIW: 0, WSI'RZYMU.IE SIE: 0, BRAK GLOSU: 5. NIEOBECNI: I

W:miki imienne:

ZA (19\

Jacek Bulawa, Mariola Gawiowska, Andrzej Golgbieski, .loanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw
Hupalo, Agnieszka Jura - walczak, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian tr uczak,
J6zef Mazierski. wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutko.r.r'ska, Ewa Szczepanska,
Malgorzata Szymariska, Daniel robjasz, Stanislaw wawrzonkoski. .Tanusz Zi6lkowski. piotr
Zwolinsk i

BRAK GLOSTJ (5)

Piotr czamecki, Krzysztof Grzqdziel. Krzysztof Kowalski, Zbignie*, Lewandowski, Katarzyna
Zargbska

NIEOBECNT 0)

.lanusz Dgbczynski

Po zakoriczeniu procedury glosowania przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzai4c ponadto, ze w rezultacie przepiowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgla przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly w sprawie okreilenia zasad udzielania pomocy w ramach programu Ministerstwa
Rodziny i Polityki Spolecznej pn. " opieka wytchnieniowa" - edycja 202-2 finansowanego ze
Srodk6w Funduszu SolidarnoScroweso.

Wvniki glosowania

ZA: 19,PRZECIW: O, WSTRZYMUJQ SIQ: O, BRAK GLoSU: 5, NIEoBECNI: 1

W),niki irnienne:

ZA (19\
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Jacek Bulawa, Mariola Gawiowska, Andrzej Golgbieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw
Hupaio, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian tr-uczak,

J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, [Jwa Szczepanska,

Malgorzata Szymanska, Daniel 'fobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Janusz Ziolkowski, Piotr
Zwoli6ski

BRAK GI-OSU (5)

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grz4dziel, Krzysztof Kowalski, Zbigniew Lewandowski, Katarzyna

Zargbska

NIEOBECNT (l)

Janusz Dgbczyriski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o uynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

zostala podjqta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

W zwi4zku z uprzednio zaplanowanymi miejskimi obchodami Narodowego Dnia Pamigci

Zolnierzy Wyklgtych Przewodniczqcy Rady Miasta oglosil przerwg w obradach sesyjnych z

uwagi na udzial radnych oraz wladz miasta w uroczystoSciach upamigtniaj4cych ten dzieir.

Obrady XLV sesji Rady Miasta zostan4 wznowione po zakohczeniu uroczystoSci.

Przerwa w obradach godz. I 1.40

llznowienie obrad po przerwie godz. 12.55

Ad. 14

Uchwala w sprawie przyjgcia Programu wspierania rodziny i rozwoju pieczy zastqpczej

w Gminie Miasto Wloclawek na lata 2022 -2024.

Zagadnienie bgd4ce przedmiotem przedlo2onego pod obrady projektu uchwaly zostalo

om6wione przez ParE Piotra Grudzinskiego Dyrektora Miejskiego Odrodka Pomocy Rodzinie
we Wloclawku.

Nastgpnie przedstawiona zostaia opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Radv Miasta

Uchwalg w sprawie przyjgcia Programu wspierania rodziny i rozwoju pieczy zastqpczej w

Gminie Miasto Woclawek na lata 2022 - 2024 tozpatrzyla oraz pozfywnie zaopiniowala

20



Komisja Zdrowia, Rodziny i opieki Spolecznej. opinig przedstawila przewodnicz4ca Komisji
radna Ewa Szczepanska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- Zastgpca Prezydenta Miasta Pani Domicela Kopaczewska
- radny Pan Krystian l-uczak

wobec wyczerpaniu zgloszeri do udzialu w dyskusji przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie w-w,. prolekt uchwaly.

Glosowano w snrawie:

Uchwaly w sprawie przyjgcia Programu wpierania rodziny i rozrvoju pieczy zastqpczej w
Gminie Miasto Wloclawek na lata 2022 - 2024.

Wvniki slosowania

ZA: 16,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SI!: 0. BRAK GLOSU: 8. NTEOBECNT: I

Wvniki imienne:

zA (t6)

.Iacek Bulawa. Mariola Gawlowska. Andrzej Golgbieski, piotr Kowar. Stanisraw
Krzemieniewski. Krystian Luczak, J6zef Mazierski, wanda Muszalik. Arkadiusz piasecki.
Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczeparlska, Malgorzata Szymaiska, Stanislaw wawrzonkoski,
Katarzyna Zargbska, Janusz Zi6lkowski, piotr Zwoliriski

BRAK GLOSU (8)

Piotr czarnecki, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslarv Hupalo, Agnieszka
Jura - Walczak, Krzysztof Kowalski, Zbigniew Lewandowski, Daniel Tobiasz

NIEOBECNI (1)

Janusz Dgbczyrlski

Po zakoriczeniu procedury glosowania przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzai4c ponadto. 2e w rezultacie przepio*adzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.
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Ad. l5
Uchwala w sprawie podzialu Srodk6w Paristwowego Funduszu Rehabilitacji Ostib
Niepelnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Wloclawek na realizacjg w 2022 roku
zadaf na rzecz osrib niepelnosprawnych.

Podzial Srodkrjw Pairstwowego Funduszu Rehabilitacji Os6b Niepelnosprawnych przyznanych

Gminie Miasto Woclawek na realizacjg w 2022 roku zad aA na rzecz os6b niepelnosprawnych,
jakiego dokonano w projekcie uchwaly przedstawil Pan Piotr Grudzihski Dyrektor Miejskiego
OSrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj 4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalei Radv Miasta

Uchwalg w sprawie podzialu Srodk6w Panstwowego Funduszu Rehabilitacji Os6b

Niepelnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Wloclawek na realizacjg w 2022 toklu zadan

na rzecz os6b niepelnosprawnych rozpalrzy+a oraz pozltywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia,

Rodziny i Opieki Spolecznej. Opinig przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna Ewa

Szczepafiska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta pointbrmowa.l, 2c otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w slrrawie:

Uchwaly w sprawie podzialu Srodk6w Pafrstwowego Funduszu Rehabilitacji Os6b

N iepelnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Wloclawek na realizacjg w 2022 roktt zadan

na rzecz os6b niepelnosprawnych.

Wvniki slosowania

ZA: 18, PMECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIf : 0, BRAK GLOSU: 6, NIEOBECNI: I

Wyniki imienne:

zA (18)

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotqbieski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr

Kowal, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian Luczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik,

Arkadiusz Piasecki, ElZbieta Rutkowska, Ewa Szczepafiska, Malgorzata Szymafiska, Daniel

Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Ka@rzyna Zargbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliiski

BRAK GLOSU (6)

Piotr Czamecki, Krzysztof Grz4dziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Krzysztol
Kowalski, Zbi gniew Lewandowski
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NIEOBECNI (I')

Janusz Dgbczyriski

Po zakonczeniu procedurl glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania. stwierdzaj4c ponadto. 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podigta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. t6

Y:Ylh w sprawie ustalenia oplat za pobyt dziecka w ilobkach w Miejskim Zespole
Zlobkriw we Wloclawku utworzonych przez Gming Miasto Wloclawek.

Zagadnienie bgd4ce przedmiotem projektu uchwaiy dotycz4ce ustalenia oplat za poby dziecka
w.Zlobkach w Miejskim Zespole Zlobk6w we wlocrawku utworzonych przez Gming Miasto
wloclawek przedstawiia pani El2bieta Dynarska Dyrektor wydziaiu polityki spoleczne.; i
Zdrowia Publicmego.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalei Radv Miasta

uchwalg w sprawie ustalenia oplat za pobyt dziecka w zlobkach w lvliejskim Zespole Zlobk6w
we wloclawku utworzonvch przez Gming Miasto wlocraw ek rozpitrzyra oraz pozytywnie
zaopiniowala Komisja Zdrowia, Rodziny i opieki Spoleczni.j. opinig pizedsiawila
Przewodnicz4ca Komisj i radna Ewa Szczepaiska.

Po przedstawieniu opinii Komisji przewodnicz4cl, Rady Miasta poinformowal. ze otwrera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie ustalenia opiat za pobyt dziecka w zlobkach w Mie.jskim Zespole Zlobk6w
we Wloclawku utworzonl'ch przez Gming Miasto Wioclawek.

Wvniki glosowania

ZA: 15,PRZECIW: t, WSTRZyMU.IQ SI!: 3, BRAK Gl_OStJ: 5. NIEOBECNI: I

Wvniki imicnne:

ZA (15\

Jacek Bulawa, .loanna Hofman-Kupisz, Agnieszka .rura - walczak. piotr Kowal, KrystianLuczak, wanda Muszarik, Arkadiusz piisecki, Er2bieta Rutkowska, E*a szczepaiska,
Malgorzata Szymariska. Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski. Katarzyna Zargbska,
Janusz Zi6lkowski, piotr Zwolirlski



PRZECTW (1)

Stanislaw Krzemieniewski

WSTMYMUJE SIE (3)

Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, J6zef Mazierski

BRAK GLOSU (5)

Piotr Czamecki, Krzysztof Grz4dziel, Jaroslaw Hupalo, Krzysztof Kowalski, Zbignrew

Lewandowski

NIEOBECNI (1)

Janusz Dgbczyriski

Po zakohczeniu procedury glosowania PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowal o wynikach

glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu

Ad. l7
uchwafa w sprawie wyra2enia zgody na dokonanie darowizny na nhecz Skarbu Parflstwa

nieruchomoSci zabudowanej' stanowi4cej wlasnoSd Gminy Miasto Wloclawek'

Przedmiotowe zagadnienie jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly om6wila Pani Magdalena

Stefanowska Dyrektor Wydzialu Gospodarowania Mieniem Komunalnym.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej urv. zagadnienie.

Opinia Komisii stalej Radv Miasta

uchwalg w sprawie wyrazenia zgody na dokonanie darowizny na rzecz Skarbu Paiistwa

nieruchomoSci zabudowanej, stanowiqcej wlasnodi Gminy Miasto Wloclawek rozp atrzyla oraz

pozyywnie zaopinior.rala Komisja Gospodarki Miejskiej i ochrony Srodou'iska. opinig
przedstawil Przewodnicz4cy Komisji radny Stanistaw Wawrzonkoski.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwalY.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie wyraZenia zgody na dokonanie darowizny rra rzecz Skarbu Pafrstwa

nieruchomoSci zabudowanej, stanowi4cej wlasnoSi Gminy Miasto Wloclawek



Wvniki slosowania

ZA: 19,PR7,ECIW: 0, WS'fRZYMIJJQ SI!: 0. BRAK GLOSLJ: 5. NIEOBECNI: I

Wvniki irnienne:

zA (te)

.lacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka

.lura - walczak. Piotr Korval. Stanislaw Krzemieniewski. Krystian l-uczak. Jozef Mazierski.
wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska. Ilwa Szczepariska. Malgorzata
Szymariska. Danicl Tob.fasz. Stanislaw wawrzonkoski. Katarzyna' Zarqbska, lanusz
Ziolkowski. Piotr Zwolinski

BRAK GLOSU (s)

Piotr Czamecki, Krzysztof Grz4dziel, Jaroslaw Hupalo, Krzysztof Kowalski, Zbigniew
Lewandowski

NIEOBECNI (I)

Janusz Dgbczyriski

Po zakoriczeniu procedury glosowania przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
Blosowania. stwierdzaiqc ponadto. 2e w rezultacie przepiowadzonego glosowania uchwata
zostala pod.jgta przez Radq Miasta w zaproponowanynr brzmieniu.

porz4dku obrad)

Ad. 19

Uchwala w sprawie Programu opieki nad zwierzgtami bezdomnymi oraz zapobiegania
bezdomnodci zwierz4t w mieicie Wloclawek na rok 2022.

wprowadzenia do przedlozonego pro jektu uchwaly dokonal pan Maciej Szymarlski Kierownik
Referatu Gospodarki Komunalnej.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Oninia Komisii stalei Radv Miasta

Uchwalg w sprawie Programu opieki nad zwierzgtami bezdomnymi oraz zapobiegania
bezdomnosci z.wierz,4t * miescie wroclawek na rck 2022 rozpairzyla oraz pozyty-wnie
zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i ochrony srodowiska. opinig przedstawil
Przewodnicz4cy Komisji radny Stanislaw Wawrzonkoski.

(punkt zdjgto
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Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- radna Pani Joanna Hofman-Kupisz

Wobec wyczerpania zgloszefi do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly w sprawie Programu opieki nad zwierzgtami bezdomnymi oraz zapobieganta

bezdomnosci zwierz4l w mieScie Wloclawek na rok 2022.

Wyniki slosowania

ZA: tg,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJI SIQ: 0, BRAK GI.OSU: 5, NIEOBECN{: I

Wvniki imienne:

zA,/L9\

Jacek Bulawa, Mariola Cawlowska, Andrzej Colgbieski, Joanna Holman-Kupisz, Agnieszka

Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian Luczak, J6zef Mazierski,

Wanda Muszalik. Arkadiusz Piasecki, ElZbieta Rutkowska, Ewa Szczepanska, Maigorzata

Szymahska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, Janusz

Zi6|kowski. Piotr Zwoliirski

BRAK GLOSU (5)

Piotr Czamecki, Krzysztof Grz4dziel, Jaroslaw Hupalo, Krzysztof Kowalski, Zbigniew

Lewandowski

NIEOBECNI (I)

Janusz Dgbczyirski

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinlbrmowal o wynikach

glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu

Ad.20
Ijcltwala w sprawie wra2enia zgody na zawarcie przez Gming Miasto wloclawek
porozumienia migdzygminnego z Gmin4 Baruchowo na realizacjg zadania publicznego w

iakresie opieki nad bezdomnymi zwierzgtami z terenu Gminy Baruchowo w Schronisku

dla Zwierz4t we Wloclawku.

.zo



Zagadnienic bgd4ce przedmiotem przedlozonego projektu uchwaly om6wil pan Maciej
Szymariski Kierownik Ret'eratu Gospodarki Komunalnei.

Nastgpnic przedstawiona zostala opinia komisji rozpatru.j4cej wu'. zagadnienie.

Oninia Konrisii stalei Radv Miasta

uchwalg w sprawie wra2enia zgody na zawarcie przez Gming Miasto wloclawek porozumienia
migdzygminnego z Gmin4 Baruchowo na realizacjg zadania publicznego w zakreiie opieki nad
bezdomnymi zwierzgtami z terenu Gminy Baruchowo w Schronisku dla ZwierzEt u.e
wlocla'.r'ku rozpatrzyla oraz p.zytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Mie.iskiej i
ochrony Srodowiska. opinig przedstawil przewodnicz4cy Komisji radny Stanislaw
Wawrzonkoski.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewo dntcz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwrera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji przewodnicz4cy Radv Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie wrazenia zgody na zawarcie przez Gming Miasto wloclawek porozumienia
migdzygminnego z Gmin4 Baruchowo na realizacig zadania publicznego * zakresie opieki nad
bezdomnymi zwierzgtami z terenu Gminy Baruchowo w Schronisku dra Zwierz4t we
Wloclau'ku.

Wyniki slosowania

ZA: 19,PRZECIW: 0, WSTRZyMUJQ SIQ: 0, BRAK GLOSU: 5. NIEOBECNI: I

Wyniki imienne:

zA (t9)

.lacek Bulawa, Mariola Gawlowska. Andrze.l colgbieski. Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka
Jura - walczak. Piolr Korval, Stanislaw Krzernieniewski. Krystian Luczak. J-6zef Mazierski,
wanda Muszalik. Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczeparisk a, Malgorzata
Szymariska' Daniel 'fobjasz, Stanislaw wawrzonkoski. Katarzyna- Zarqbska. ianusz
Zi6lkowski. Piotr Zwolifi ski

BRAK GLOSU (5)

Piotr czarnecki. Krzysztof ()rz4dzier. Jarosiaw Hupalo. Krzysztof Kowarski. Zbigniew
Lewandowski

NIEOBECNT (1)

.lanusz Dgbczyriski
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Po zakoficzeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinlbrmowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwaia

zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.2l
Uchwala w sprawie przyjgcia aktualizacji zaloief do planu zaopatrzenia w cieplo, energig
elektryczn4 i paliwa gazowe dla Gminy Miasto Wloclawek.

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwaly dokonal Pan Pawel ZyZelewicz Dyrektor
Wydzialu Dr6g, Transportu Zbiorowego i Energii.

Ponadto w przedmiotowej sprawie glos zabral Dyrektor Zrz4dzil4cy Pan Romuald Meyer

reprezentuj4cy Pomorsk4 Grupg Konsultingow? w Bydgoszczy, kt6ra opracowaia projekt

zaioZeri do planu zaopatrzenia w cieplo, energig elektryczn4 i paliwa gazowe dla Gminy Miasto

Wloclawek, dokonuj4c takZe prezentacji multimedialnej procedowanego zagadnienia'

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisii stalei Rady Miasta

Uchwalg w sprawie przyjgcia aktualizacji zalozef do planu zaopatrzenia w cieplo, energig

elektryczn4 i paliwa gazowe dla Gminy Miasto Wloclawek rozpalrzyla oraz pozytywnie

,uopinio*ulu komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska. Opinig przedstawil

Przewodnicz4cy Komisj i radny Stanislaw Wawrzonkoski.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinfbrmowal,2e otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy' Rady Miasta poddal pod

giosowanie ww. projekt uchwalY.

Glosowano w snrawie:

Uchwaly w sprawie przyjgcia aktualizacji zaloaeh do planu zaopatrzenia w cieplo, energig

elektryczn4 i paliwa gazowe dla Gminy Miasto Wloclawek..

Wvniki slosowania

ZA: lg,PWECIW: 0, WSTRZYMUJ{ SIQ: 0, BRAK GI-OSU: 5' NIEOBIJCNI: I

Wvniki imienne:

ZA (19),

Jacek Bulawa. Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Joanna Holman-Kupisz, Agnieszka

Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian Luczak, Jozel Mazierski,

Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki. El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepanska, Malgorzata

Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, Janusz

Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski
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BRAK GLOSI] (5)

Piotr Czarnecki. Krzysztol' Grz.4d,ziel. .laroslaw Hupalo, Krzy'sztof' Kowalski, Zbigniew
Lewandowski

NIEOBECNI (I)

.lanusz Dgbczynski

Po zakoriczeniu procedury glosowania przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o *ynikach
glosowania, stwierdzai4c ponadto. ze w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

4d.22
uchwala zmieniaiqca uchwalg w sprawie okresrenia prrystankriw komunikacyjnych
bgd4cych wlasno3ci4 lub zarzqdz.anych prtez Gming Miasto Wloclawck, udostgpnianych
dla operatorriw i przewofnikriw oraz w sprawie okreslenia warunk6w i zasad koizystania
z tych ohiektriw

Wprowadzenia do zagadnienia.jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly pan pawel 2yZelewicz
Dyrektor Wydzialu Dr6g, 1'ransportu Zbiorowego i Energii,

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4ce.j ww. zagadnienie.

Opinia Komisii sralci Rad-v Miasta

Uchwalg zmieniaj4oq uchwalg w sprawie okresrenia przystankow komunikacyjnych bgd4cych
wlasnoSciq lub zarz4dzanych przez Gming Miasto Wioclawek, udostepnianycir"diu operutoro-i przewo2nik6w oraz w sprawie okreslenia warunk6w i zasad korzystania z tych obiekt6w
rozpatrzyla oraz pozl'tywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i ochrony
Srodowiska. opinig przedstawil przewodnicz4cy Komis.ii radny Stanislaw \ir'awrzonkoski.

Po 
.przedstau'ieniu opinii Komisji przewodnicz4cy Rady Miasta poinfbrmowal. ze otwrera

dyskus.jg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszei do udziaiu w dyskusji przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly.zmieniaj4ccj uchwalg w sprawie okreSlenia przystank6w komunikacyjnych bgd4cych
wlasnosciq.lub zarz4dzanych przez Gming Miasto wloclawek, udostgpniany.i.,"diu op.r^to.6*
i przewo2nik6w oraz w sprawic okresrenia warunk6w i zasad korzysta nia z. tych obiekt6w.

Wyniki slosowania

ZA: 19,PRZECIW: 0. WS-|RZyMU.IQ SI!: 0, BRAK GLOSU: 5. NIEOBECNI:
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Wvniki imienne:

zA (te)

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Joanna Holman-Kupisz, Agnieszka

Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian Luczak, J6zef Mazierski,
Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepaiiska. Malgorzata

Szymanska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, Janusz

Zi6lkowski, Piotr Zwolifi ski

BRAK GLOSU (5)

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grz4dzie| Jaroslaw Hupalo, Krzysztof Kowalski, Zbignrew
Lewandowski

NIEOBECNI (1)

Janusz DEbczynski

po zakohczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinfbrmowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego giosowania uchwala

zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.23
Uchwala w sprawie zasad udzielenia dotacji celowej z bud2etu Gminy Miasto wloclawek
na dofinansowanie koszt6w inwestycji slui4cych ochronie powietrza na terenie miasta

Wloclawek.

Zasady udzielenia dotacji celowej z budzetu Gminy Miasto Woclawek na dofinansowanie

koszt6w inwestycji sluz4cych ochronie powietrza na terenie miasta Wloclawek przedstawila

Pani Monika Szudzikowska Dyrektor Wydzialu Srodowiska.

NastEpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Ooinia Komisji stalei Radv Miasta

Uchwalg w sprawie zasad udzielenia dotacji celowej z budzetu Gminy Miasto Wloclawek na

dofinansowanie koszt6w inwestycji slu24cych ochronie powietrza na terenie miasta Wloclawek

rozpatzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony

Srodorviska. OpiniE przedstawil Przewodniczqcy Komisji radny Stanislaw Wawrzonkoski.

po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinfbrmowal,2e otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- Zastgpca Prezydenta Miasta Pani Domicela Kopaczewska

wobec wyczerpania zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaly.

30



Glosowano w srrrawie:

Uchwaly w sprawie zasad udzielenia dotacji celowej z bud2etu Gminy Miasto wlociawek na
dofinansowanie koszt6w inwestycji slu24cych ochronie powietrza na tercnie miasta
Wioclawek..

Wyniki slosowania

ZA.:20,PRZECIW: 0. WSTRZYMUJQ SIQ: 0, BRAK GI-OSU:4, NIEOBECNI: I

Wvniki imie nne:

ZA (20\

.Iacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzei Golgbieski. Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka

.Iura - walczak, Piotr Kowal, Stanisiaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, krystian
Luczak, J6zef Mazierski, wanda Muszalik, Arkadiusz piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa
Szczerrariska. Malgorzata Szymariska, Daniel robjasz, Stanislaw waq.rzonkoski, Katarzyna
Zargbska. .lanusz Ziolkowski. Piotr Zwolinski

BRAK GI,OSU (4)

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grz4dziel, Jaroslaw Hupalo, Krzysztof Kowalski

NIEOBECNI (I)

.lanusz Dgbczyriski

Po zakoiczeniu procedury glosowania przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania. stwierdzajqc ponadto, 2e w rezultacie przepio.udzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brimrenru.

/rd.24
Sprawozdanie z dzialalnosci Rady Miasta wlocrawek VIII kadencji zz 2021 rok.

Przewodnicz4cy Rady Miasta zakomunikowar, 2e w Biuletynie Informacji pubricznej urzgdu
Miasta Wloclawek opublikowane zostalo sprawozdanie z dzlalalnoSci Rad'y Miasta Wioclawek
za 2021 rok. Zar6wno kaZdy z Panstwa radnych. .lak tez mieszkaric_"-- naszcgo miasta mieli
moZliwosi zapoznania sig z tym dokumentem. w zwi4zku z tym przewodnicz4lcy Rady Miasta
skierowal zapytanie czy ktod z pafrstwa raclnych chcialby zaproponowai poprawki do tego
sprawozdania?

Wobec braku uwag oraz poprawek ze stronv radnych przewodnicz4cy Rady poddal pod
glosowanie Sprawozdania z dzialalnosci Rady Miasta wloclawek VIII kadencii za 2021 rok.

Glosowano w sDrawie:

sprawozdania z dzialalnosci Rady Miasta wloclawek VIII kadencji za 202r rok.
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Wvniki slosowania

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIQ: 0, BRAK Gtr-OSU: 6, NIEOBECNI: I

Wvniki imienne:

zA (18)

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Jozuna Hotman-Kupisz, Agnieszka

Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian

Luczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska,

Malgorzata Szymairska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Piotr

Zwoliiski

BRAK GLOSU (6)

Piotr Czamecki, Krzysztof Grzqdziel, Jarosiaw Hupalo, Krzysztof Kowalski, Ewa

Szczepanska, Janusz Zi6lkowski

NIEOBECNI (I)

Janusz DEbczynski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta pointbrmowal o wynikach

glosowania, stwierdzajqc ponadto, Ze w rezultacie przeprowadzonego glosowania Rada Miasta

przyjgla Sprawozdanie z dzialalnosci Rady Miasta wloclawek Vlll kadencji za 2021 rok w

zaproponowanym brzmieniu.

Ad.25
Sprawozdania z dzialalnoSci komisji stal"vch Rady Miasta Wloclawek za 2021 rok:

Przewodnicz4cy Rady Miasta poinlbrmowal, 2e zgodnie z art.2l ust. 1 pkt. 3 ustawy o

samorz4dzie gminnym komisje stale podlegajq radzie gminy i przedktadaj4 jej sprawozdania

ze swojej dzialalnoSci. wszystkie Komisje Rady Miasta na odbytych posiedzeniach

zatwierdzily swoje sprawozdania i zgodnie z wymogiem ustawowym przedlo2yly je wysokiej

Radzie.

wobec powyZszego Przewodnicz4cy Rady Miasra zakomunikowal, i2 otwiera dyskusjg u'

sprawie sprawozdari zlo2onych p tzez po szcze g6lne komisj e.

w zwi4zku z brakiem zgloszefl do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta rozpoczql

procedurE glosowania odrgbnie dla kazdego ze zlo2onych sprawozdair z dzialalno(ci

poszczeg6lnych komisji w roku 2021

a) Sprawozdanie z dzialalnoSci Komisji Rewizyjnej,

Glosowano w sorawie:

Sprawozdania z dzialalnoSci Komisji Rewizvinei.

.) /,



Wvniki glosowania

ZA:16,PRZECIW:0, WS'fRZYMU.I! SI!: 0. BRAK GLOSU: 8. NIEOBECNI: I

Wyniki imienne:

ZA (16\

.Iacek Bulawa' Mariola Gawlowska, Andrzej Goigbieski, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka

.Iura - walczak, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, rtrystian
Luczak, wanda Muszalik, Arkadiusz piasecki, Elzbieta Rutkowska. Malgorzata sry.unsLu.
Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski. piotr Zwoliriski

BRAK GLOSU (8)

Piotr czarnecki' Krzysz.tof ()rz4dzier, .rarosraw Hupalo, Krzysztof Ko*,arski, .r6zef Mazierski,
Ewa Szczepariska. Katarzvna Zargbska.,lanusz Ziirikowski

NTEOBECNT (t)

.Ianusz Dgbczyriski

l:^111:-l:^"'r. Orocedury glosowania przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
grosowanra-. stwierdzai4c ponadto. 2e w rezurtacie przeprowadzonego groiowania
Sprawozdanie z dzialalnoici Komisji Rewizyjne.j zostalo pr.yigt prr. i.adg Miasta w
przedloZonym brzmieniu.

Glosowano w snrawie:

Sprawozdania z dzialalno6ci Komis.li Budzetu, Rozwoju i promocji Miasta,.

Wyniki glosowania

ZA: t7,PR7.ECIW: 0, WSTRZyMIJJQ SIf,: 0, BRAK GI,OSIJ: 7. NIEOBECNI: I

Wyniki imienne:

zA (17)

'lacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrze.i Golqbieski. Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka
'lura - walczak' Piotr Kowar. Stanislaw Kriemieniewski, Zbigniew Lewandowski, ftrystianI-uczak, wanda Muszarik, Arkadiusz piasecki, Elzbieta Rutko-wska. vtargo.ruta- siy-iristu,
Daniel robjasz. Stanislaw wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska. piotr Zworifiski

BRAK GLOSU (7)

Piotr^czamecki, Krzysaof Grz4dziel, Jaroslaw Hupalo, Krzysztof Kowarski, J6zef Mazierski.Ewa Szczepanska, .lanusz Ziirlkowski

J)



NIEOBECNI (1)

Janusz Dgbczyfrski

Po zakoficzeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinfbrmowal o wynikach

glosowania, stwierdzajqc ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego giosowania

Sprawozdanie z dzialalnoici Komisji Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta zostalo przyjqte

przez Radg Miasta w przed'lozonym brzmieniu.

c) Sprawozdanie z dzialalnoSci Komisji Edukacii.

Glosowano w sprawie:

Sprawozdania z dziaialnoSci Komisji Edukacji,.

Wvniki slosowania

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJf, SIQ: 0' BRAK GLOSU: 6. NIEOBECNI: I

Wvniki imienne:

zA 08)

Jacek Bulawa, Mariola cawlowska, Anclrzej Golgbieski, Joanna Hot'man-Kupisz, Agnieszka

Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian

Luczak, J6zef Mazierski, wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska,

Malgorzata Szymanska, Daniel Tobjasz, Stanislaw wawrzonkoski, Katar-yna Zargbska, Piotr

Zwolinski

BRAK CLOSU (6)

Piotr Czamecki, Krzyszrof Grz4dziel, Jaroslaw Hupalo, Krzysztof Kowalski' Flwa

Szczepairska, Janusz Zi6lkowski

NIEOBECNi (I)

Janusz Dgbczyilski

po zakonczeniu procedury glosowania PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowal o_wynikach

glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowanta

iorawozdanie z dzialalnoici Komisji Edukacji zostalo przylgte przez Radg Miasta w

pizedlo2onym brzmieniu.

Glosowano w sprawie:

Sprawozdania z dzialalnoSci Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznel''

d)



Wyniki slosowania

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMLJ.II SIf : 0, BRAK GI_OSU: 6, NIEOBECNI: I

Wyniki imienne:

ZA (18\

.lacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrze.i Golgbieski, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka

.lura - walczak, Piotr Kowal, stanislaw Krzemieniewski, Zbignieu Lewandowski, krystian
tr-uczak, Jozef Mazierski. wanda Muszalik, Arkadiusz piasecki, Erzbieta Rutkowska,
Malgorzala Szymafiska. Daniel robjasz, Stanislaw wawrzonkoski. Kalarzyna Zargbska, piotr
Zwolif ski

BRAK GLOSU (6)

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grz4dziel, .laroslaw Hupalo, Krzysztof Kowalski, Ewa
Szczeparlska. Janusz Zi6lkowski

NIEOBECNI (1)

.lanusz Dgbczyirski

Po zakoriczeniu procedury glosowania przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania,. stwierdzaiqc ponadto, ze w rezultacie'przeprowadzonego gloio-anra
Sprawozdanie z dzialalnoici Komisji Zdrowia, Rodziny i opieki'spolecznej TostaTo przyrgte
przez Radg Miasta w przedloZonym brzmieniu.

Glosowano w sDrawie :

Sprawozdania z dziatalnoSci Komisji Kultury i Sportu,.

Wvniki glosowania

ZA: 18, PRZECIW: 0, W S-|RZyMUJQ SIf : 0. BRAK GI.OSU: 6. NIEOBECNI: I

Wyniki imienne:

zA (18)

'lacek Bulawa, Mariola Gawlowska. Andrze.i Golgbieski, Joanna Horman-Kupisz, Agnieszka
Jura - walczak. Piotr Kowal, Stanisiaw Krzemieniewski, Zbignieu Lewandowsii, ftiy.tiunI uc:ak, J6zef Mazierski, wanda Muszarik, Arkadiusz piasecki, Elzbieta Rutkowska,
Malgorzata Szymariska, Danier 'robjasz, Stanislaw wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, piotr
Zwoliriski

anie z dzialalnoSci Komis

J)



BRAK GLOSU (6)

Piotr Czamecki, Krzysztof Grz4dziel, Jaroslaw Hupalo, Krzysztof Kowalski, Ewa

Szczepanska, Janusz Zi6lkowski

NIEOBECNI (I)

Janusz Dgbczyriski

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinlbrmowal o wynikach

glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania

Sprawozdanie z dzialalnosci Komisji Kultury i Sportu zostalo przyjEte przez Radg Miasta w

Glosowano w sDrawie:

Sprawozdania z dzialalnoSci Komisji Porz4dku Prawnego i Publicznego,.

Wvniki slosowania

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIQ: 0, BRAK GLOSU: 6, NIEOBECNI: I

Wvniki imienne:

zA fl8)

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka

Jura - Walczak, Piotr Kowal, stanisiaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Klystian

Luczak, J6zef Mazierski, wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska,

Malgorzata Szymairska, Daniel Tobjasz, Stanislaw wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, Piotr

Zwolinski

BRAK GLOSU (6)

piotr Czamecki, Krzysztol' Grz4dziel, Jaroslaw Hupalo, Krzysztof Kowalski, Ewa

Szczepanska, Janusz Zi6lkowski

NIEOBECNI (I)

Janusz Dgbczynski

po zakof]czeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal o.wynikach

glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowanla

Sprawozdanie z dzialalno6ci Komisji Porz4dku Prawnego i Publicznego zostalo przyjgte przez

Radg Miasta w przedlozonym brzmieniu.

przedlo2onym brzmieniu.
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Glosowano w srrrawie :

Sprawozdania z dzialalnoSci Komis.ji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska,.

Wyniki slosowania

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.IQ SIQ: 0, BRAK GLOSU: 6, NIEOBECNI: I

Wyniki imienne:

ZA (18\

.Iacek Bulawa. Mariola Gawlowska. Andrzej Golgbieski. .roanna Hofman-Kupisz. Agnieszka
Jura - walczak. Piotr Kowal. Stanislaw Krzemieniewski, Zbignieu r.ewandowski, krystian
Luczak, .l6zef Mazierski, wanda Muszalik, Arkadiusz piasecki, Elzbieta Rutkowska,
Malgorzata Szymariska. Danicr rob.iasz, Stanistaw wawrzonkoski. Katarzyna Zargbska, piotr
Zwolinski

BRAK GI-OSU (6)

Piotr czarnecki, Krzy sztof Grz4dziel, .raroslaw Hupalo. Krzvsztof Kowalski, Ewa
Szczepariska. .Ianusz Ziirikowski

NIEOBECNI (I)

Janusz Dgbczyiski

Po zakoriczeniu procedury glosowania przewodnicz4cy Rady Miasta poinfbrmowal o wynikach
glosowania. stwierdzaj4c ponadto. ze w rezullacie przeprowadzoneqo elosowania
Sprawozdanie z dzialalnosci Komisji Gospodarki Miejskiej iochrony S roio*is-ka-.ostaio
przyjQte pnez Radg Miasta w przedloZonym brzmieniu.

Glosowano w snrarr'ie:

Sprawozdania z dzialalnoSci Komisj i Rewitalizacj i,.

Wvniki glosowania

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZyMUJI SIQ: 0, BRAK GLOSU: 6, NTEOBECNI: I

Wyniki imienne:

ZA (18\

Jacek Bulawa. Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Joanna Hofman-Kupisz, AgnieszkaJura -.walczak, Piotr Kowal, Stanisraw Krzemieniewski, Zbignier.r Le*ando*ski, frrystian4'uczak, lozef Mazierski, wanda Muszalik, Arkadiusz piasecki, Elzbieta Rutkowska.
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Malgorzata Szymafiska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, Piotr
Zwoliriski

BRAK GI-OSU (6)

Piotr Czamecki, Krzysztof Grz4dziel, Jaroslaw Hupa'lo, Krzysztof Kowalski, Ewa

Szczepafrska, Janusz Zi6lkowski

NIEOBECNI (I)

Janusz Dgbczyiski

Po zakoi.rczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach

glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowanta

sprawozdanie z dzialalnosci Komisji Rewitalizacji zostalo przyjgte przez Radg Miasta w

przedlo2onym brzmieniu.

i) Sprawozdanie z dzialalnoici Komisii Skare. Wniosk6w i Pet)'cii.

Glosowano w slrrawie:

Sprawozdania z dzialalnoSci Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji '

Wvniki slosowania

ZA: Ig,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIQ:0, BRAK Gtr-OSU: 5, NIEOBECNI: I

Wyniki imienne:

ZA (19\

Jacek Buiawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Joanna Hoiinan-Kupisz, Agnieszka

Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian

Luczak, J6zef Mazierski, wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, ElZbieta Rutkowska, Ewa

Szczepairska, Malgorzata Szymanska, Daniel Tobjasz, Stanislaw wawrzonkoski, Katarzyna

Zargbska, Piotr Zwolinski

BRAK GLOSU (5)

piotr czamecki, Krzysztof Grzqdziel, Jaroslaw Hupalo, Krzysztol' Kowalski, Janusz

Zi6lkowski

NIEOBECNI (I)

Janusz Dgbczyirski

po zakoirczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinfbrmowal o wynikach

glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowanta

Sprawozdanie z dzialalnoici Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji zostalo przyjgte przez Radg

Miasta w przedlo2onYm brzmieniu.
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4d.26
Uchwala w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rerviryjnej Rady Miasta
Wloclawek na 2022 rok

Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze zgodnie z art. rga ust. l i 4 ustawy o
samorz4dzie gminnl'rn rada gminy kontroluje dzialalnos6 w6jta. gminnych jednostek
organizacyjnych oraz jednostek pomocniczych gminy. W tym celu po*olu.j. 

" 
Komisjg

Rewizyjn4, kt6ra wykonuje zlecone przez radg zadania w zakresie prrepro*aizania **.
kontroli. Komisja Rewizvjna przeprowadza wyznaczone przez Radg iontiole na podstawie
rocznego planu kontroli, kt6ry zawiera w swej tresci okreslenie rerminu oraz pizedmiotu
kontroli. Komisja Re*izyjna w dniu l4 rutego br. wypracowara plan kontroli. krory
zarekomendowala Wysokiej Radzie celem.jego przyj gcia.

w zwi4zku z poqr2szvm Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal. 2e otwiera dyskusjg nad
ww. zagadnieniem.

wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. pro.lekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

lJchwaly w sprawie zatwierdzenia planu kontrori Komisji Rewizyjnej Rady Miasta wloclawek
na 2022 rok.

Wyniki glosowania

ZA: 19.PRZECIW: 0, WSTRZyMU.TQ SIQ: 0, BRAK GLOSU: 5. NIEOBECNI: I

Wyniki imienne:

ZA (19\

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska. Andrze.i Gorgbieski. Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka
.lura - walczak. Piotr Kowar, Stanislaw Krzemieniewski. Zbignie* I_.*unai*"ti'fr.v.tiun
Luczak, .lirzef Mazierski- wanda Muszalik, Arkadiusz piasecki. Elzbieta Rutkowska, E-a
9t"',tnutir1r, Malgorzata Szymariska, Daniel robjasz, Stanislaw wawrzonkoski, Katarzyna
Zargbska, Piotr Zwoliriski

BRAK GLOSU T5)

Piotr c'arnecki' Krzysztof Grzqd.ier. Jaroslaw Huparo. Krzvsztof Kowalski, JanuszZidlkowski

NTEOBECNT (1)

.lanusz Dgbczyirski

3.::l:":::"ry qloled.url stosowania przewodnicz4cy Rady Miasra poinformowal o wynikachgfosowanra. stwrerdza.iEc ponadto. ze w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwatazostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmrenru.
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Ad.21
Plan pracy Rady Miasta Wloclawek na 2022 rok.

przewodnicz4cy Rady Miasta poinfbrmowal, 2e w Biuletynie Infbrmacji Publicznej Urzgdu

Miasta Wloclawek opublikowany zostal plan pracy Rady Miasta Wloclawek na 2022 tok.

Zar6wno ka2dy z Paristwa radnych, jak tez mieszkancy naszego miasta mieli mo2liwoS6

zapoznatia sig z tym dokumentem. W zwi4zku z powylszym Przewodnicz4cy Rady zwr6cil

sig do radnych z zapylaniem czy ktoS chcialby zaproponowai ewentualne zmiany do tego2

planu?

W zwi4zku z brakiem zgloszei.r do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta rozpocz4l

procedurg glosowania Planu pracy Rady Miasta Wloclawek na 2022 rok.

Glosowano w sorawie:

Planu pracy Rady Miasta Wloclawek na 2022 rok..

Wvniki slosowania

ZA: Ig,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIQ: 0, BRAK GLOSU: 5, NIEOBECNI: I

Wvniki imienne:

ZA (19\

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Joanna Hof'man-Kupisz, Agnieszka

Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian

Luczak, J6zef Mazierski, wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, ElZbieta Rutkowska, Ewa

szczepanska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw wawrzonkoski, Katarzyna

Zargbska, Piotr Zwolinski

BRAK GLOSU (5)

Piotr Czamecki, Krzysztof Grzqdziel, Jaroslaw Hupaio, Krzysztof Kowalski' Janusz

Zi6lkowski

NIEOI]ECNI (I)

Janusz Dgbczyriski

po zakoirczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Racly Miasta poinfblmowal o wynikach

glosowania, stwierdzaj4c'ponadto, Ze w rezultacie przeprowadzonego glosowania Rada Miasta

przyjgla Plan prac) na tok 2022 w zaproponowanym brzmieniu'

Ad.28
Pl"tt p.""y komisji stalych Rady Miasta Wloclawek na 2022 rokt

przewodnicz4cy Rady Miasta poinfbrmowal, 2e zgodnie z att. 21 ust.l pkt.3 usta\ .ry o

samorz4dzie gminnym komisje stale podlegajE radzie gminy i przedkladaj4 jej plany pracy na
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dany rok kalendarzo*y. wszystkie stale Komisje na odbytych posiedzeniach opracowaly i
zatwierdzily swoje plany pracy na 2022 rok i zgodnie z wymogiem ustawowym przedlozyly je
Wysokiej Radzie.

Wobec powy2szego Przewodnicz4cy Rady Miasta zakomunikou.al. iz otwiera dyskusjg w
sprawie zio2onych plan6w pracy na rok 2022 przez poszczegolne komisje.

w zwi4zku z brakiem zgioszef do udzialu w dyskusji przewodniczqcy Rady Miasta rozpocz4l
procedurg glosowania odrgbnie dla ka2dego z,e zlo2onych plan6w piaiy komisji na 202) rok:

a) Komisii Rewizvinei.

Glosowano w srrrawie:

planu pracy Komisji Reu'izyjnej,.

Wvniki glosowania

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZyMU.IQ SIQ: 0, BRAK GLOSU: 6. NIEOBECNI: I

Wyniki imienne:

ZA, (18\

Jacek Bulawa, Mariola Gawrowska, Andrzej Golgbieski,.roanna Hofman-Kupisz, Agnieszka
Jura - walczak, Piotr Kowal, Stanisraw Krzemieniewski. Krystian Luczak, .r6zef Mazierski,
wanda Muszalik. Arkadiusz piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepaiska, Margorzata
Szymariska, Daniel robjasz, stanislaw wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, piotr zwoliiski

BRAK GLOSU (6)

Piotr czamecki' Krzyszto| Grzqdzier. Jarosraw Huparo, Krzy'sztof Kou,arski, Zbignrevi,
Lewandowski, .lanusz Ziolkowski

NIEOBECNI (I)

.lanusz Dgbczyrlski

Po zakonczcniu procedury glosowania przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
gtosowanra' stwierdzai4c ponadto. ze w rezultacie przeprowadzonego glosowania Rada Miastaprzyjgla Plan pracy Komisji Rewizyjnej na rok 20)2 wzaproponowanym brzmieniu.

Glosowano w sDrawie:

b) Komisii Budzetu i Prornocii Miasta

Planu pracy Komisji Budzctu, Rozwoju i promocji Miasta,
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Wyniki slosowania

ZA: I8, PRZECIW: O, WSTRZYMUJQ SIQ: O, BRAK GLOSU: 6, NIEOBECNI: 1

Wvniki imienne:

zA (18)

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Joanna Hofhan-Kupisz, Agnieszka

Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanisiaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian

Luczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa

Szczepaf]ska, Malgorzata Szymanska, Stanislaw Wawrzonkoski, Kalarzyna Zargbska, Piotr

Zwoliiski

BRAK GLOSU (6)

Piotr Czamecki, Krzysztof Grz4dziel, Jaroslaw Hupalo, Krzysztof Kowalski, Daniel Tobjasz.

Janusz Zi6ikowski

NIEOBECNI (I)

Janusz Dgbczynski

po zakoficzeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach

glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania Rada Miasta

przyjgla Plan pracy Komisji BudZetu, Rozwoju i Promocji Miasta na rok 2022 u'

zaproponowanym orzmlemu.

c) Komisji Edukacii.

Glosowano w snrawie:

Planu pracy Komisji Edukacji,.

Wvniki slosowania

ZA: tg,PRZECIW: 0, WSI'RZYMUJQ SIQ: 0, BRAK GLOSU: 5, NIEOBECNI: I

Wvniki imienne:

zA (te)

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Golqbieski, Joanna Hofman-Kupisz, Agrueszka

Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian

Luezak, Jozef Mazierski, wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska. Ewa

Szczepanska, Malgorzata Szymafiska, Daniel Tobjasz, Stanislaw wawrzonkoski, Katarzyna

Zarebska. Piotr Zwolifrski
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BRAK GI_OSU (s)

Piotr czarnecki. Krzysztof Grz4dziel, .raroslaw Hupalo, Krzysztof Kowalski, .ranusz
Zi6lkowski

NTEOBECNT (l)

.lanusz Dgbczyriski

Po zakofczcniu procedurl glosowania przewodniczEcv Rad1, Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzai4c ponadto. 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania Rad; Miasta
przyjgla Plan pracy Komis.ii Edukac.ji na rok 2022 r, ,ip.opono*-ym brzmieniu.

d) Komisii Zdrowia. Rodziny i Opieki Spolecznei.

Glosowano w sprawie:

Planu pracy Komisli Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej,.

Wyniki glosowania

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZyMI.TJQ SI!: 0, BRAK GI_OSIJ: 6, NIEOBECNI: I

Wyniki imienne:

zA (18)

'Iacek Bulawa, Mariola Gawlowska. Andrzej Golgbieski, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka
'lura - walczak. Piotr Kowar, Stanislaw Krzemieniewski, Zbignie* r-"*ando*ski, ftrfruunI'tczak, J6zef Mazierski. wanda Muszalik, Arkadiusz piasecki. Elzbieta Rutkowska, EwaSzczepariska' Malgorzata Szymanska, Stanislaw wawrzonkoski, Kararzyna zuriuG'prot,
Zwolifiski

BRAK GLOSU (6)

Pioh czamecki, Krzysztof Grz4dziel, .Taroslaw Hupalo, Krzysztof Kowalski, Daniel robjasz,
.lanusz Zi6lkowski

NIEOBECNI (l)

Janusz Dgbczyriski

Po zakonczeniu procedury glosowania przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikachglosowania.. stwierdzaiqc ponadto, 2e w rezurlacie piz"pro*adronego glosowania Ruau viurtuprzyjgla PIan pracy Komisji Zdrowia, Rodziny i opieki spitelznel nu ,oi )oiz *zaproponowanym brzmieniu.
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e) Komisii Kulturv i Sportu.

Glosowano w sprawie:

planu pracy Komisji Kultury i Sportu,.

Wvniki glosowania

ZA: IS,PRZECIW: O, WSTRZYMUJQ SIf,: O, BRAK GLOSU: 5, NIEOBECNI: I

Wyniki imienne:

zA (19)

Jacek Bulawa. Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Joanna Hofhan-Kupisz, Agnieszka

Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian

Lwzak, J6zef Mazierski, wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, llwa

Szczepafiska, Malgorzata Szymafiska, Daniel Tobjasz, Stanislau' wawrzonkoski, Kalarzyna

Zarebska, Piotr Zwolinski

BRAK GLOSU (5)

piotr czamecki, Krzysztof Grz4dziel, Jaroslaw Hupalo, Krzysztof Kowalski. Janusz

Zi6lkowski

NTEOBECNI (l)

Janusz Dgbczyirski

po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowalo wynikach

glosowania, st*ierdraj4c ponadto,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania Rada lr4iasta

irzyjElaPlan pracy fomii;i futtury i Sponu na rok 2022 w zaproponowanym brzmieniu

Glosowano w sprawie:

planu pracy Komisji Porz4dku Prawnego i Publicznego''

Wvniki slosowania

ZA:19,PRZECIW:0,WSTRZYMUJISIQ:0,BRAKGI-OSU:5,NIEOBECNI:l

Wvniki imienne:

ZA (19\

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Joanna Hof'man-Kupisz, Agniesz-ka

Jura . Walczak, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian

Luczak, J,6zef Mazierski, wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa

1) Komisii Porzqdku



Szczepanska. Malgorzata Szymariska. Daniel robjasz, stanislaw wawrzonkoski, Katarzvna
Zargbska. I'iotr Zwoliriski

BRAK GLOSU (5)

Piotr czarnecki, Krzysztof Grz4dziel, Jaroslau, Hupalo, Krzvsztof Kowalski, Janusz
Ziolkowski

NIEOBECNI (I)

Janusz Dgbczynski

Po zakonczcniu procedury glosowania przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania. stwierdzai4c ponadto, ze w rezultacie przeprowadzonego glosowania Rada Miasta
przyjEla Pfan pracy Komisji porzqdku prawnego i publicznigo na rok 2022 w
zaproponowanym brzmicniu.

Glosowano w sDrawie:

planu pracy Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska,.

Wyniki glosowania

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZyMi.r.tQ SI!: 0, BRAK GI_OSU: 6. NIEOBECNI: I

Wyniki imienne:

zA (18)

Jacek Bulawa' Mariola Gawlowska. Andrzej Golgbieski. Joanna Hofman-Kupisz. Agnieszka
.lura - walczak, Piotr Kowar, stanislaw Krzemieniewski, Zbignie*. Lewandowski, Rrystian
Luczak, Jozef Mazierski. wa'da Muszalik, Arkadiusz piasecki. Elzbieta Rutkowska. Ewa
Szczep:fi5ftn, Malgorzata Szynrarlska, Danicl Tobjasz, Stanislaw W"*r^nlorli fuorrynu
Zargbska

BRAK GLOSU T6)

Piotr cz'arnecki' Krzysaof Grzqd,zier, .raroslaw Hupalo, Krzysztof Kowarski, Janusz
Zitrtkowski. Piotr Zwol iriski

NTEOBECNT (1)

Janusz Dgbczyriski

Po zakonczeniu procedurv glosowania przewodnicz4cv Rady Miasta poinibrmowal o wynikach
glosowania. stwierdzaiEc prnadto, 2e w rezurtacie pir.pro*ud.on"go glosowania Rada Miasraprzy.igla Pian pracy Kornis.ii Gospodarki Mie.iskiej i ochrony Siod-o*iska nu ro'1niz. *zaproponowanym brzmieniu.

4)



h) Komisii Rewitalizacii.

Glosowano w sprawie:

planu pracy Komisji Rewitalizacj i,

Wvniki slosowania

ZA: 19,PPJECIW: O, WSTMYMUJQ SIQ: O, BRAK GLOSU: 5, NIEOBECNI: 1

Wvniki imienne:

ZA (19\

Jacek Bulawa, Mariola cawlowska, Andrzej Golgbieski, Joanna Hotman-Kupisz, Agnieszka

Jura - Walczak. Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian

Luczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, ElZbieta Rutkowska, Ewa

Szczepanska, Malgorzata Szymanska, Daniel Tobjasz, Stanislaw wawrzonkoski, Kalarzyna

Zarebska. Piotr Zwoliriski

BRAK CLOSU (5)

piotr czarnecki, Krzysztof GrzEdziel, Jaroslaw Hupalo, Krzysztof Kowalski, Janusz

Zi6lkowski

NIEOBECNI (I)

Janusz Dgbczynski

po zakoirczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinlbrmowal o wynikach

glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania Rada Miasta

frzyjgla plan pracy Komisji Rewitalizacji na rok 2022 w zaproponowanym brzmieniu.

i) Komisii Skare. Wniosk6w i Petycji.

Glosowano w sPrawie:

planu pracy Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji.

Wvniki slosowania

ZA: 19,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ! SIQ: 0, BRAK GI-OSU: 5, NIEOUECNI: I

Wvniki imienne:

ZA (19\

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka

Jura - walczak, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian

Ltczak, I6zef Mazierski, wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa
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Szczepariska, Malgorzata Szymaliska, Daniel robjasz, Stanislaw wawrzonkoski, Kararzyna
Zargbska. Piorr Zwoli6ski

BRAK GLOSU (5)

Piotr czamecki, Krzysztof Grzqdziel, Jaroslaw Hupalo, Krzysztof Kowalski, Janusz
Zi6lkowski

NIEOBECNI (I)

Janusz Dgbczyiski

Po zakofczeniu procedury glosowania przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaiqc ponadto, zc w rezultacie przcprowadzonego glosowania Radi Miasra
przyjgla. Plan pracy Komisji Skarg, Wniosk6w i petyc.ji na .ok 2022 \.\, zaproponowanym
brzmicniu.

Ad.29
Uclrwala w sprawie rozpatr'eni. ponownej skargi na dzialarnosd prerydenta Miasta
Wloclawek.

stanowisko w sprawie ponowne.j skargi na dzialarnos6 prezydenta Miasta, kt6re zostaro
wypracowane i zarekomendowane Radzie Miasta przez Komis.lg Skarg. wniosk6w i perycji
przedstawil Przewodnicz4cy Komisj i radny piotr Zwoliriski.

Po przedstawieniu stanowiska Komis.ii przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal. ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnien ienr.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sorawie:

Y:hy"ty w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na dziararnosi prezydenta Miasta
Wloclawek.

Wvniki qlosowania

ZA:13,PRZECIW: 0, WSTRZyMUJQ SIQ: 4, BRAK GLOSU: 7, NIEOBECNI: I

Wyniki irnienne:

ZA (13)|

Jacek Bulawa' Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - walczak. piolr Kowar. KrystianI-uczak, wanda Muszarik. Arkadiusz pia^secki, Erzbieta Rutkowska. e-u sr"r"fi,ist a,Malgorzata Szymarlska. Stanislaw wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska. piotr Zwoririski
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WSTRZYMUJE SIE (4)

Mariola Cawlowska, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, J6zef Maziersk:.

BRAK GLOSU (7)

Piotr Czarnecki, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Grzqdziel, Jaroslaw llupalo, Krzysztof
Kowalski, Daniel Tobjasz, Janusz Zi6lkowski

NTEOBECNI (l)

Janusz Dgbczytiski

Po zakoirczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinlbrmowal o wynikach

glosowania, stwierdzajqc ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania Rada Miasta

przyjgla stanowisko w przedmiocie rozpatrzenia ponownej skargi na dzialalnosi Prezydenta

Miasta w brzmieniu okreSlonym w zalqczniku do uchwaiy.

Ad.30
u.trt*tu w sprawie rozpatrzenia skargi Pani A.G. na dzialalnosd Dyrektora

Administracji Zasobdw Komunalnych we Wloclawku.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonal Przewodnicz4cy Komisji Skarg'

wniosk6w i Petycji radny Piotr Zwoliriski, kt6ry przedstawil stanowisko Komisji wypracowane

w procedowanej sprawie.

Po przedstawieniu stanowiska Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinlbrmowal, Ze otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny Pan J6zef Mazierski
- radny Pan Zbigniew Lewandowski
- Zastgpca Prezydenta Miasta Pani Domicela Kopaczewska

- radny Pan J6zef Mazierski

wobec wyczerpania zgloszei.r do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie wniosek radnego Pana J6zela Mazierskiego.

Glosowano wniosek w sPrawie:

odroczenia dyskusji nad projektem uchwaly

dzialalnoSi Dyrektora Administracj i Zasob6w
w sprawie rozpatrzenia skargi Pani A.C. na

Komunalnych we Wloclawku., kt6ry zglosil

radny Pan J6zef Mazierski.

Wvniki glosowania

ZA:14,PRZECIW:4, WSTRZYMUJQ SIQ: I, BRAK GLOSU: 5, NIEOBECNI: I
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Wyniki irnienne:

zA. (14\

.lacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Joanna Hotman-Kupisz, Agnieszka
Jura - walczak, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian
Luczak, .l6zef Mazierski. wanda Muszalik, ElZbieta Rutkowski, Ewa szczepa6ska. stanislaw
Wawrzonkoski

PRZECTW (4)

Arkadiusz Piasecki, Daniel 1-objasz. Katarzyna Zargbska. piotr Zwolifiski

wsrRZYMU.rE SrE (l)

Malgorzata Szymafiska

BRAK GLOSU (5)

Piotr czarnecki. Krzysztof Grzqdzier, Jaroslaw Hupalo, Krzysztof Kowarski. Janusz
Zi6lkowski

NIEOBECNI (I)

.lanusz Dgbczyrlski

Po zakoriczeniu procedury glosowania przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania' stwierdzaj4c ponadto, ze w rezurtacie przeprowadzonego glosowania Rada Miasta
przyjgla wniosek o odroczenie dyskusji nad projektem'uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi
Pani A.G. na dzialalnoii Dyrektora Administracji Zasob6w Komunalnych we wrocrawku.

Podczas procedowania tego punktu obecna byla takze na obradach sesyjnych strona skarz4ca,
kt6ra udzielila poza mikrofbnem krotkiej wypowiedzi nu .upltunit skierowane przez
Przewodnicz4cego Rady Miasta w przedmiocie rozpatrywanego zagadnieni a.

Ad.3l
Uchwala zmieniai4ca uchwarg w sprawie ustarenia sktadrlw osobowych stalych komisji
Rady Miasta Wloclawek.

Przewodnicz4cy Radl' Miasta zakornunikowal. 2e zgodnie z arr.21 ust. 1 ustawy o samorz4dzie
8gi11rm do_kompetencii Rady Miasta nalezy powllywanie komisjistalych oiaz ustalanie ichskladirw osobowych. Przedmiotowy projeki uchwaiy reguru.ie zmiang w skiadzie Komis.ji
Gospodarki Miejskiej i ochrony Srodowiska z uwagi na zlJzony akces do pracy przez Radnego
Andrzeja Golgbieskiego. Mai4c powy2sze na uwadze przewoinicz4cy z*.6cil'sig Jo nuoy opodjgcie uchwaly w proponowanym brzmieniu.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4ceJ ww. zagadnienie.
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Ooinia Komisii stalei Rady Miasta

Uchwalg zmieniaj4cq uchwalg w sprawie ustalenia sklad6w osobowych stalych komisji Rady

Miasta Wloclawek rozpatrzyla oraz poz)'tywnie zaopiniowala Komisja Porzqdku Prawnego i

Publicznego. Opinig w tej sprawie przedstawil Przewodnicz4cy Komisji radny Arkadrusz

Piasecki.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal,2e otwiera

dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaiY.

Glosowano w snrawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie ustalenia sklad6w osobowych stalych komisji Rady

Miasta Wloclawek.

Wvniki glosowania

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIQ: l, BRAK GI-OSU: 5, NIEOBECNI: I

Wyniki imienne:

zA (18)

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Joanna Hotman-Kupisz, Agnieszka Jura - walczak, Piotr

Kowal, Stanisiaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak' J6zef Mazierski.

wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Etzbieta Rutkowska, Ewa Szczepanska, Malgorzata

Szymanska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, Piotr Zwoliirski

WSTRZYMUJE SIE (I)

Andrzej Golgbieski

BRAK GLOSU (5)

Piotr Czamecki, Krzysztof Grz4dziel, Jarosiaw Hupalo, Krzysztof Kowalski, Janusz

Zi6lkowski

NIEOBECNI (I)

Janusz DgbczYriski

po zakoi.rczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinlbrmowal o wynikach

gloso*unia, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu'
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Ad.32
Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

Intem"lacie do Prezydenta Miasta podczas obrad XLV sesji Radv Miasta skiero*ali:

- radna Pani Agnieszka Jura-Walczak,
- radny Pan Krzysztof Kowalski,
- radny J6zef Mazierski,
- radny Arkadiusz Piasecki,
- radna El2bieta Rutkowska.

Ad.32
Informacje i komunikaty.

w. tym punkcie porz4dku obrad glos zabrala pani Monika Jabloriska Zastgpca prezydenta
Miasta, Przewodnicz4cy Rady Miasta pan piotr Kowar oraz radny pan Zbigniew Lewandowski.

Ad.34
Zamknigcie obrad.

wobec zrealizowanfa porz4dkl posiedzenia, przewodnicz4cy Rady Miasta radny piotr Kowal
zakohczyl obrady XLV sesji Rady Miasta wloclawek, ktoie odbyiy siQ w dniu i marca 2022
roku.

Przygotowal(a): Jolanta Skladanowska
cl6wny Sprcjdiste ds.
obslugi Rady Mirsra

Pzygotowano przy pomocy programu rsegja.pl
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